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STIGATION:
On 2-3-98 at approximately 1530 hours I gpoke with Wayne Harris by telaphome. Harris

identified himself as the father of Eric Harris. Hawrwis stated on the night his son
was arrested property items had been removed from the trunk of his gon's car. Harris
advised me thac in the property was a rented videc tape, which is not related to the

criminal investigation.

I responded to the JCSD evidence vault and was able to retrisve a video tape (Event
Horizan) and receipt from JCSD evidence itam #4, a black IBM Focus 97 winvl carrying
case originally submitted by Depury Felgoeli. The recaipt with the video tape 4id
indicace that the video had Deen rented by Wayne Harzis. The wvideo Cape and rscsipe
wars removed fram the black wvinyl hag, which was raesealed and zreturned o JCSC

evidencs.
On 2-3-8%6 at approximately 1630 hours Zric and Wayne HarTis responded ©o the JCSD
romplex. Wayne Farris compleced the JCSD rerurn of property/evidence fzrm and the tagpe

and receipt were released to him.

CLIARED 3Y ARREST: Clearad by arrsest.
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SUPPLEMENT Rwporsiag Agmacy: WeSD Raporeing 2fficer: HEALY cane Repors Sa. J8-.2281-3

Iranecting-Cass lport WA Ticzim tame Origioal Repertz: WESTOVER MECHANICAL t= Thj,

Da 'y ~4-98
1 '.“
AUTO/S TAN
clammificasien L/CRIMINAL TRESPASS offenma 3tatus: CLEARED 2Y ARREST aecomend Casu:
“ham Jumme Talue Talua Yalus
F-RY Brand o CadeTipeion : Sarial Yo. Sealen Recoversd Oamaged
PROPERTY

Item % QTY DESCRIPTION

1 1 "EPDI" yellow meter with black and red probes.
2 1 Wagner control checker $#007

3 1 8lack Sapco case centaining a vacuums gage

5 1 Qne piecs «f paper “Simutach"

S 1 8lack colered day planner

5 1 1Balar black sunglasses with cord

ki 1 *Qrronix” black ¢oncxel pad

8 p 3rown checibook &ccount #5334056

9 1 3lack f£lashlight

10 1 Cardboard bhox witll miscellanecus tools and nctaiBook japers
L1 1 Black metal briesfcase with concencs
INVESTIGATTON

Ccn 2-4-98, at approximately 093¢ hours, I met with Rick Becker at the J.C.8.D. evidence
vaule. Becker was asked to identify evidentiary items thac had been collectad v
Depucy Walsh and Deputy Falgoci on 1-30-98. Becker reviewed :1]1 collected property and
identified the abocve listed items as belonging to him. Becker said these wersa the

icems that had been stolen from his work van on 1-30-34.

Rick Backer completed the J.¢.$.D, receipt for the return of property evidence
indicacing he is lLawful ownmer and has not been compemsated for the loss by his
insurance company. Becker stated he did not believe he had any ocutstanding property
missing from the trespass to his vehicle, but would notify J.C.5.D. if he had any

further information.

DISPOSITION Cleared by arrest.
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CONTINUATION O Reporting Agcy Reporting Offiont Case Repoxt No

SUPPLEMENT X ICSO C SCHOSHKE 99.7625

Commecting Case Report No. Victim Name Origina} Repart Dane This Report

€ TH263 5.10-99

Ca .om a Offense St Open o Fxceptionally Clemed O | Revomunend Case:  Review i

Reclesificion 1 Clearwd by Arrest o Unfbonded a Chesure a]
2 | ity | Brand Name Descripgion Saiai No B2 | e | Detime
WITNESS
Walsh, Tim

Deputy- Jefferson Co. Sheriff Dept. 303 271-0211

On 5-10-99 I contacted Walsh and inquired as to his contact with Harris and Klebold. He told me his only contact
and knowledge of either Harris or Klebold was a contact and arrest regarding First Degree Criminal Trespass to
vehicles and Theft by Receiving. Details to that arrest can be found in JCSO report number 98-2218. Walsh further
told me that there was no indication that either were testing or had tested any devices at the location of contact.

No further information.
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Klebold Evidence
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CONTINUATION g Reporting Agency Reporting Officer Case Report No
SUPPLEMENT e JCSO CHRIS LOPTIEN 99-07625
Connecting Case Report Mo Victim Name Original Report Date This Report
Muitiple May 19, 1999
©t Sealion x Homigcide Offenst Status: Open O Exceptionally Cleared J | Recommend Case:  Review U
ko sifieation O Cleared by Arest O Unfounded o Closure O
W | Quancity | Srand Name Descriptian Serial No ol | retded | Dahms

On 05-18-99, at 1342 hours, I received three tubes of blood from Coroner N. Boldelson. The three tubes of biood included one
red, one purple and one yellow top tubes of blood from the autopsy of (S} Klebold, Dylan. Ialso received a list of DOB’s from
all the deceased victims and suspects. The blood was later taken to the Jefferson County Sheriff’s Office and entered into

evidence under JCSO evidence #8779.
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CONTINUATION a Reporting Agency Reporing Officer Case Report Mo
SUPPLEMENT ¥ JCSO ZIMMERMAN 99-7625-K
¢ ~ting Case Repott No Victim Mame Original Report Date This Repon
05-07-99
Classificadon x First Degree Murder Offense Stams: Open. X Exceptionally Cleared O | Recommend Case: Review 0O
Reclassification O Cleared by Astest O Unfounded ] Closure 0O
U | Quany | Brand Name Description Seriai No $aue Recovired | Doty
INVESTIGATION:

On 04-20-99, [ was made aware of the sitnation at Columbine High School. (See my report 99-7625-B).

On 4-20-99, [ prepared a search warrant for Dylan Klebold's residence a: Wi MJNER | presented this warrant to Judge
Henry Nieto, who signed and sealed the warrant. I provided this warrant to Sgt. Pat Woodin at the Command Post for the

Columbine incident.

On 4-21-99, 1 was told by Sgt. Woodin that this search warrant bad not been executed and that [ was requested to do so. At that
time I realized that the out buildings for the residence at{j i ElJ r.c<ced to be added to the search warrant. I amended

the search warrant and again took it to Judge Henry Nieto, who again signed and sealed the warrant.

Investigator Art Peterson and [ took the warrant to the Command Post, where I met with Sgt. Pat Woodin. Sgt. Woodin informed
me that the Arapahoe County Sheriff's Deparmment Bomb Team and Lakewood Police lab personnet were at the residence at ¥l
SRR -~ ~iting our arTival. Sgt. Woodin stated that upon are arrival they would search the house for explosive devices

prior to our entry into the residence. Investigators Peterson, Craig Schoshke, Mike Felsoci. and myself then went to the residence

- G

We arrived at the rural residence at about 1140 hours. The residence is fenced and Investigator Felsoci had to open the gate at
the end of the driveway so that we might enter. At the top of the driveway was Jefferson County Sheriff’s Deputy Tim Walsh.
who had been securing the property. Also present were Arapahoe County Bomb personnel Sgt. Joseph Dempsey, Sgt. Scott
Linne, and Deputy Archie Singleton, FBI Special Agent Greg Sexton, and Lakewood Police lab personnel Pat Bohan, and Bob
Hille. Upon cur arrival with the warrant, these bomb personnel entered the unlocked residence at _ In the
residence they located six pipe bombs. They then escorted Lakewood lab personnel into the scene for the purpose of taking
photographs prior to removing those objects. Arapahoe County Bomb persomnel then exited the residence with Lakewood lab

nersonnel and prepared to remove the devices, which they did successfully, placing them iato their bomb trailer and removing
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CONTINUATION 0 Reporting Agency Reparting Officer Casge Repert No
SUPPLEMENT ¥ JCSO ZIMMERMAN 99.7625.K
c ting Caze Report No Vietim Name Criginal Repont Date This Repon
05-07-99
Classificadon x First Degree Murder Offense Sy Open ™ X Exceprionally Clezred 2 | Recommend Case: Review O
Reclassificaion O ) Cleared try Arest . O Unfounded o Closurs O
% | qumy | pwsavame | pesrguen Sea N foe | et | odabg

them from the scene . Sgt. John Hicks arrived for the purpose of assisting with the computers located within the residence.

We then entered the residence and began our search, removing numercus items from the residence. (See attached evidence
sheets). Sgt. John Hicks checked two computers on the main level of the residence. Additionally, he also checked and seized

three computers from Klebold’s roorn. (See Sgt. Hicks’ report for details).

All items recovered from the residence were secured within our vehicle. Lakewood lab personnel provided their film to me.
Upon completion of the search, we secured the residence, leaving a copy of the search warrant and inventory of items taken on
a small hall desk on the main level of the residence. We then left the property, at about 1530, as did Deputy Mike DeNuzzi, who
had relieved Deputy Tim Walsh. (See their reports for exact times of personnel in and out of the scene). We returned to the

Tefferson county Sheriff’s Office, where we placed the items seized into the evidence vanit.

DISPOSITION: Open, pending further investigation.
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! Reporting Agency Reporing Officer Case Report Mo
CONTINUATION O i P
SUPPLEMENT < JCSO ZDMERMAN 99-7625-G
Connecting Case Report No Victim Name Original Report Drate This Report
05-10-99
-
Clessification x First Degree Murder Offinse Smrus; Open X Exceprionally Cleared d Recommend Case: Review o}
Reclassification O ) Cleared by Arrest a Lnfounded us] Closure |
Iﬁ? Cruandty Brand Name Descriprian Serial No %"’lg e Re\é’g&ge g D;-;Lugce 4
INVESTIGATION:

On 05-07-99, Special Agent Mart Traver of ATF accornpanied me to lock at evidence items from the search warrants ar Gl

<A - VRN [n cvidence item #433, a blue suitcase, was also a Tech America catalog dated
September 97. The mailing label indicates that it was mailed to Dylan Klebold at the A :cddress. Also inside

the suitcase were three pieces of paper, which  copied (see attached).

DESPOSITION: Open, pending further investigation.
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CONT]INUATI ON O Reporting Agency Reparting Officer Case Report No
SUPFLEMENT X JCSO MOOCRE, C. 99-7625-WW
Connecting Case Report No Victim Name Original Report Date This Report
COLUMBINE 06-09-99
[Classificaion X FIRST DEGREE MURDER Offense Samay: Open X Exceptiorally Clesed O | Recommend Case:  Review [
Reclassification O Cleared by Armse O Unfounded o Closwe O3
2 { Quenty | Brand Neme Description Serial No dolh | Redoie | ouied
INVESTIGATION:

On 042799, I looked through evidence items seized from the Klebold residence on 04-21-99.

Item #402 was & newspaper article, which had been attached to the wall of Dylan Kiebold’s bedroom, which I copied (see

attached}.

Ttem #405 included miscellaneous paperwork which had also been celiected from Dylan Kiebeld's bedroem, and previously

copied on 04-22-99, by myself (see attached).

Itemn #407 is an 8mm tape which was viewed by myself on 04-24-99.

tem #408 includes three micro cassette tapes. I listened to these tapes. One was a broken tape, one had what appeared to be
sound effects, and the other had one side of a conversation with an unknown male {which was very faint and I could not
understand).

Itern #409 included a micro cassette which I listened to, and was blank.

Itern #410 included a box of shotgun shells which had a sticker on it. [set a lead through the Rapid Start Program reference this

item.

Itern #415 is a metal hollow tube which appeared to be a silencer. Iset a lead through the Rapid Siart Program reference this

item.

Item #4235 included recordable CD's, computer disks, and two Tasco scopes. I set a lead through the Rapid Start Program

reference these items. Also included were miscellaneous papers which I copied {see attached).
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CONTINUATION O Reporting Agency Reporring Officer Case Report o
SUPPLEMENT X JCSO MOORE, C. 99-7625-WW
Connecting Case Report No Vigtim Name Original Repon Date This Repart
COLUMBINE 06-09-99
[ Classification X FIRST DEGREE MURDER Offenss Smaus: Open X Exceptionaily Cleared O | Recommend Case:  Review [
Reclassificaion O Clearcd by Amrest O Unfounded o Closure O
82 | Questiy | Brend Name Description Serial No JaRe | povalieg | pyame,

Ttem #433 was a blue suitcase which had numerous items attached inside, and appeared as if it was being prepared to be used

as an explosive device of some sort. I set a lead through the Rapid Start Program reference this item.

Item #434 included several computer disks which were taken from Dylan Klebold’s bedroom. Iset a lead through the Rapid Start

Program reference this item.

[tem #435 also included computer disks and was taken from Dylan Klebeld's bedroom. I set a lead through the Rapid Start

Program reference this jtem.

Item #438 included an unknown electrical component with the brand name of “Cardinai”, model #14400V32BIS serial #740013,
with a metal tag reading “property of Burger and Company 00063" attached to it. I'set a lead through the Rapid Start Program

eference this item.
Ttern #439 included several papers which I had previcusly copied on 04-22-99 (see attached).

Ttern #442 was another piece of paper which was taken from Dylan Klebold's bedroom, and appears to be hand signals. I had

previously copied this item on 04-22-99 (see attached).

Iterm #444 was a biack nylon bag, inside of which was a piece of paper which read “Vedka” and contained a pocket PC reference,

pens, and a PC games subscription card.

Item #4435 included seven videotapes which [ viewed on 04.24-99, with FBI Special Agent fohn Etvig. Included in that was a
“Nine Inch Nails” video.

Ttem #449, taken from the closet of Dylan Klebold’s bedroom, is a glass jar containing a black colored powder. 1 set a lead
through the Rapid Start Program reference this item.
JC- 001-010610
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CONTINUATION O Reporting Agency Reporting Officer Case Report No
SUPPLEMENT X JCSO MOORE, C. 99-7625-WW
Connesting Casz Report No Victim Name Original Report Date This Repont
COLUMBINE 06-09-99
?tssiﬁﬂdon X FIRST DEGREE MURDER Offnse Status: Open X Exceptionally Cleamd O | Recommend Case:  Review
Rechesificaton  © Cleared by Arrest O Unfounded [ Closure O
' | Quatty | Brand Name Description Serial No, dale | roraey | oy

[tem #451 is a metal pipe which had a sticker onit. I set a lead through the Rapid Start Program reference this item.

Item #455 included miscellaneous disks taken from a shelf within Dylan Klebold's bedroom. I set a lead through the Rapid Start

Program reference this item.

Ttem #459 included white tablets within a plastic tube. 1set a lead through the Rapid Start Program reference this item.

At this time, I set aside several evidence {tem numbers to be photocopied at a later date as the copier ceased to function. These

include evidence items #4035, #439, #4472 #447, #417, #428, and #424,

MSPOSITION: Open, pending further investigation.

JC- 001-010611

Officer Signature Unit Number | Supervisor [nitials and Date Assigned To Page 3

COMemo 3 |ome, o3

ORIGINAL Y INVESTIGATOR VICTIM SERVICES I OTHER ASAF3 4/98 JCSDV/I674
i




Klebold Writings
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COLUMBINE HIGH SCHOOL |

997625

| ASSOCIATES §
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JEFFERSON COUNTY DISTRICT ATTORNEY’S OFFICE

SUPPLEMENT REPORT

DATE 05/13/9% CASE REPOET # 99A062
CONECTING CR # JCSQ 99.7625 INVESTIGATOR: G.B. MUMMA
CONTROL # 2247, 2320, 2423
SUBJECT;

Devon Catherine Adams DOB 072582

7673 W. Quarto Ave, Littleton, Co. 80128 303-979-2840

Columbine High School

Mother: Bee Adams Same as above

Father: John Adams 303-744-5035

OBSERVATION STIGATION:

On 051299 at 1530 hours, Sgt. J. Webh and mysetf met with Devon Adams at Chatfield High School. Al
that time we informed Devon that we were doing follow up investigative work on the Columbine Incident
and that we peedad to talk to her to clarify some points that had been brought to our attention. Deven
stated that she had no problem talking to us. I asked Devon if she had ever been a part of the TCM and she
stated that she had not been a member, but she had been affiliated with them ail. I asked her whom they all
were and Devon provided the following names:

L Michelle Boudreau 2. Chuck Phillips
3 Kelly Schwalb 4. Brian Sargent
5 Chris Morris 6 Joe Stair
7. Nate Dykeman 8. Kristen Theibaul:
9. Eric Dumo 14. Tad Boles
11. Marla Foust 12 Zack Heckler
13. Robert Perry 14.  Patrick McDuffy
15, Robyn Anderson

I asked Devon what she knew about the TCM and she stated that the stuff on the TV where Joe Stair was
talking about being the leader of TCM was not true, the real scarter of TCM was Chuck Phillips, and that a
lot of what they did was a result of some jocks cailing them names when they wore their dusters. Devon
then stated that Chris Morris was the first kid to wear a duster to school, but Phillips developed the TCM
thing that stuck.

1 asked Devon what she knew about Eric and Dylan's bornb making, and she stated that she did not know
much except that Eric had named some of his bombs, like his first one was “Anasazi” and the second one

JC- 001-010615
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was “Paizze"” or something like that. Devon stated that Eric and Dylan were very much into fireworks and
that they did this thing at night called “Rebel Missions” where they went out and biew things up or just
launched tons of fireworks. [ asked Devor if she bad been around them when they would shoot guns, and
Devon stated that she doesn’t remember any real guns, but they did go to Zack Hecklers house and shoot
B.B guas at targets in his back yard. (during this portion of the interview I noticed that Devon did not want
to have eye contact with me as she had up to this point).

I asked Devon to elaborate on her relationship with Eric and Dylan, at which time she stated that she and
Dylan had been very close through out high school, but she and Eric had been very distance since the
freshman year. Devon stated that once after the computer thing
SR, ciu:ing this same time he had also talked about blowing up
the King Scoper’s store and had a thing about talking about von then stated that at the same time
she had received an e-mail from “LA VIDA X% she later learned
that this had come from Nate Dykemaz.

I asked Devon where she sat in the lunch room and who she sat with, and Devon stated that she usually sat
with Eric, Zack, and Dylan in the momings at tables (refer to cafeteria diagram) P, O, Z, or Y and that at
lunch they sat at L, M, or BB. 1 asked Devon where the rest of the TCM sat and she stated that Perry,
Morris, Sargent, Boles, Ragole, and Stair {when he was there) sat at tables E or F for breakfast and at lunch
they would sit at L, M, or BB. I asked Devon if she could point out where the Jocks sat, and she pointed
out tables E,F,T, and 5. I asked Dievon if this was accurate and she stated that it was to the best of her
knowledge.

1 asked Devon if she could describe what Eric, Dylan and the others wore and she stated that Eric liked to
dress like z commando mest of the time, Dylan dressed normal to her, be wore T-shirts and Jeans, and that
Marris liked to dress like a commando ALL the time. Devon stated that the others dressed what sie called
normai, but she remembers Dutro was really weird, he dressed all over the board, but he always talked
about wanting to be like Hitler, and wanted to commit Genocide on & grand scale. Devon then stated that
both Eric and Drylan could quote all the lines from the movie “Natural Born Killers”, Devon thought that
was strange.

I asked Devon who else was invalved directly in the Columbine Incident, and she, without hesitation stated,
. an I asked why she thought that, and Devon got quiet, and
again looked down to the floor, then she stated that she just knew.

I asked Devon if I told her some of the nicknames on Eric’s hit list if she would know them. Devon stated
that she probably did, and weuld be happy 1 try, Devon referred to the following juveniles:

1. STUMPY A kid named who Eric thought was an idiot
2 SCOOP he got all of us suspended, Devon dated him but the
others wanted 10 beat him up.

3 pRETTYBOY (NN crom debare class, Eric and Dylan thought he was
gay.

4, EXCALIBER M‘Smge crew from the theater class, Eric and Dylan just
“fun of him.
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1 then asked Devon about a kid named Eric Veik, and if he was part of the TCM, Devon laughed and stated
n¢, he wanted to be probably, but be was just the video guy in the school. Eric and Dylan liked him but he
was kind of used by them.

I concluded my interview with Devon at 1700 hours; However, | betieve that Devon needs to be re-
interviewed for additional information about the bomb making and why she believes that the other three are
directly involved.

DATE: ©S/3%9
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Colorado State Patrol
Investigative Services Section

Columbine High School Incident

Date of Report: 0526/99 Control Number: 3716

Type or Print Mame: {Repon made by} 5 igpamre: \ B Number:
Mike Jeffries i, PR T \\ W
5 L ‘ L ]

Re-interview of Devor Catherine Adams on 03/26/99

Devan Catherine Adams DOB/(7/25/82
7673 W Quarte Ave

Littleton. Co 80128

(3033 979-2840

On 05/13/99 Devon was interviewed and made the statement to the question. if she knew anvone who would be
involved in the incident Devon said it would be ) - and- Devon also had
some knowledge of Eric and Dvian’s bomb makilg.

Follow up interview with Devon was done on 053/26/99
When Devon was asked about why she felt-mjght be involved with the incident. she said:

d in the past threaten her on the computer over z incident at Columbine She said she did not have any
proof he was involved other than he gets mad very easy and likes to kick in cars He last contact with §
aver 1 vear and a half ago

When asiced about - she said he like to beat up his gir! friends and other people for ro reason She said
her only reason for giving his name was that hie scared her

When asked aboui_she said he was on the Columbine debate team with her last year. During one
meeting he was mad at someone and was looking for a pipe ¢ beat them up with Devon said he was a very viclent
person. She said he cuit school one semester before he was to graduate She did not understand why he quit school
when he seemed to like being on the debate team

Devon was asked what she knew about Eric and Dvlan making bombs  She said both of them tiked to explode and
playv around with fireworks She said as she was leaving the school on the 20% and heard a2 bomb go off. she knew
right away Eric was invelved Devon said she never seen either one with any pipe bombs.

Devon said that she had known Dylan for a Jong time and felt he was a follower and Eric was the leader Dylan
was at her birthdav party last vear and has been to her house several times
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DIRNARE hrvada Police/Court System Page 1
hrvada Police Department 05/23/19%99
NARRATIVE
P e e T Tt L R e b b b o e e e e
Ref # 99-12087 Reported Date 04/20/1995 Time 12:35:32
Type ASSTOA Status RIF

Location 6201 8§ PIERCE ST

DET&7 05/17/199% 051699/ VONDEROHE /MO 7304

JEFFERSON COUNTY SHERIFF'S DEPARTMENT/99-7625

This interview is in regards to the investigation of the mass
shooting that occurred at Columbine High Schoel in Littleton,
Colorado on 04/20/99. The following is a synopsis of a video tape
recorded interview with Reobyn Kay Anderson, DOB: 11/04/80, who is
a senior at Columbine High School. This interview was conducted by
Investigator Mike Gallagher of the Jefferscn County District
Attorney’s Cffice, Golden, Colorado and Detective Jim Vonderohe,
Arvada Police Department. Alsc present during this interview was
Robyn Anderson’s mother, Kay Andersen, DOB: 08/04/50. The Andersons
reside at 879 W Indure Drive, Littleton, Colorade, Tel. (303}
972-8908., The reasons that Robyn Anderscn was being interviewed
regarding this investigation was due to investigative information
developed that besides being acguaintances with the two deceased
suspects in this shooting massacre who have been identified as
being 1) Eric Harris, DOB: 04/0%/81 and 2) Dylan Klebold, DOE:
09/11/81, she is also being considered as a party who helped
purchase the weapons used in this shooting incident.

Rebyn Anderson stated she has been friends with both suspects,
Eric Harris and Dylan Klebeold, for the past three years and was
especially good friends with Dylan Klebold. She stated she met the
two suspects at Columbine High Schocl and more specifically met
them through another friend whom she identified as Chris Merris.
She basically stated that the Trench Coat Mafia was a loose knit
group of individuals that included Dylan Klebold, Eric Harris,
Chris Mcrris, and Zach Heckler., She stated there would be other
acquaintances with some of the members being closer to others
witnin the group. She stated that besides Heckler there was no one
else really close to the two suspects.

Robyn Anderson stated that Dylan and she specifically became
closer with each other the previous year but they never dated and
were not girlfriend/boyfriend and were just basically good friends
with esach other. She stated the previous Saturday Dylan and she
went to the prom but only as friends. She further stated that Eric
Harris had a gray Honda Prelude and that Dylan had a 1382 BMW that
was black in color. She stated both individuals drove their cars
to school and they parked next to each other with Zach Heckler also
parking next to them.

Robyn Anderson stated that Eric Harris and Dylan Klebold were
not: at school yesterday becauge their cars were not in their
assigned parking slots. She stated she knew this because yesterday
she was in her car for 2 § hours in the parking lot at the school
and did not see their vehicles.

Robyn Anderson further explained that in leaving for lunch
yvesterday from the school she got in her c¢ar which was parked in
the scudent parking lot and then drgve over to the teacher's
parking lot and picked up two of her friends whom she identified as
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PIRNARR Lrvada Police/Court System Page 2

krvada Police Department 05/23/1399
NARRATIVE
ST S TS S S S T TSN S RS T NN S SRS S NI NN N R R S TR RN YT T O S S NS ST SEESESISXx o m======
Ref # 99-12087 Reportad Date 04/20/1999 Time 12:39:32
Type ASSTOA Status RTPF

Location 6201 § PIERCE 8T

DET67 (05/17/199% 051633/VONDEROHE/MQ 7304

Monica and Tammy. She stated they then drove to the Dairy Queen
and went through the drive-thru and then returned back to the
schoocl. She stated on her way to the school a cop was following
her but she did not know what was taking place at the school at
this time. She stated she turned into the parking lot and into her
slot and stopped at which time the cop stopped and got cut with his
gun drawn. She stated the cop teld them to stay where they were at
which time she observed that Zach's car was parked in his slot but
that Eric’s and Dylan’s wvehicles were not in their assigned slots.

When asked about the Trench Coat Mafia, Robyn Andergon stated
that term is just a nickname for the group. S&he stated they ware
never anything like the mafia and never went around hurting peocrvle.
She stated that the name mafia was an ironic term since they were
a helpless group and never hurt anyone. She further stated they
apparently were called that name because of the trench coats they
wore but some of them did not even wear the trench coats. Rcbyn
Anderson stated that currently there were only about four students
at Columbine High School that dressed in black trench coats with
her identifying them as being Dylan, Eric, Chris, but he {Chris)
did not wear a trench coat this year, and Robert Perry. She stated
that Robert Perry was no longer a student at Columbine High School
since he had previously dropped out.

She stated the members of the Trench Coat Mafia were not a
gang per se and were more or less just friends with each other.
She stated some of the members were closer to each other than the
rest of their group and specifically Dylan and Eri¢ were closer to
each other than t¢ the rest of the members. She further described
the student population as the majority being either preppie or
jocks with their families being in the upper middle class. She
stated the remainder of the student population were in their own
variocus groups with the Trench Coat Mafiaz being one of those
groups. She stated she thought that Dylan and Eric did not get
along with the jocks but there was no visible hatred that she was
aware of . She further stated she was not aware of any viclence
oocurring between the Trench Coat Mafia and the jocks.

When asked what the standard dress code for a Trench Coat
Mafia member was, she stated there really was none other than that
most of them wore a black or dark trench coat with seme of them
wearing hats. She stated that Eric Harris wore a ball cap with the
letters "KFBM" on it that stood for some musical band. She stated
that Dylan wore an Avalanche c¢ap and Chris Morris wore a beret.

She further stated they usually wore blue or black jeans and
various colcred t-shirts.

Robyn Anderson stated she has been to Eric Harris’ house one
or two times either dropping him off after bowling or picking him
up. 8he further stated she has been in his house one time but has
never been in his bedroom. She also stated she assumed that he had
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a4 computer since Dylan and him would play "Quake™ on it.

Robyn Anderson further stated she has been to Dylan’s house
and does know for a fact that he has a computer., She stated Dylan
and Eric would play computer games on the computer rather than
going to the Internet. She added she has never seen them play on
a computer with each other but would only know when she would call
Dylan from time to time and he would tell her.

Robyn Anderson stated that as far as she knew neither one of
them studied or idelized Adolph Hitler in anyway and never
mentioned Hitler nor wore swastikas on their clothing.

When asked if they ever talked about guns, Robyn Anderson
visibly recoiled at that guestion while looking at her mother for
some type of suppert. She stated that last December they
telephoned her and asgked her if she would accompany them to a gun
show which she stated was being held at the Denver Convention
Center. She stated she did accompany them at which time they
purchased each a shotgun with Eri¢ alse purchasing some type of
automatic rifle. 8She described this weapon as appearing to look
like a pump weapon wWith some type of rounded object on the bottom
of it. She stated when they purchased the guns she specifically
asked them that they weren't going to shoot somsone or something
with them replying that they were not that stupid to do that.

In describing the weapcons, Robyn Anderson stated they were
regular shotguns with two barrels. She then clarified the previcus
statement by stating that Dylan's had twe barrels but she did not
know about BEric’s shotgun. She stated the other gun that Eric
Harris bought looked like a paint ball gun that had a pump on it.

Upon being directly asked i1f she bought them any of the guns
she stated she did not. She stated she did not purchase them and
that they bought them from private deslers. When asked if she
remembered who they bought the guns from she stated she did not.

It was further established that thig gun show actually was being
held at the Denver Merchandise Mart located at W. 58thAvenue and I-
25.

Robyn Anderson stated the two guys did not say what they
wanted the gunsg for but she just assumed since Dylan lived in the
country it was probably for hunting purposes. She stated she did
not know the reason Exic was purchaging the two weapons that he
did. She stated she was also unaware if they purchased any other
weapong. Robyn Anderson further stated neither of the two guys
mentioned anything about hurting other people with their guns nox
did they even joke about the subject matter.

Robyn Anderson stated she would see Dylan regularly since he
was in the same Calculus class with her. She further stated she
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would call Dylan approximately three times a week and would
midnight bowl with him on Friday nights. Robyn Anderscon stated
that Eric Harris would usually go Friday night bowling with them
but she never talked with him much ocutside of school. She stated
sometimes in corder to finalize their plans for the weekend,
especially Friday night, she would go visit the two of them at
Blackjack Pizza where they both were employed. She further added
that Chris Morris also worked at the Blackjack Pizza located at
Coal Mine Road and Pierce Street.

Robyn Anderson stated they would go bowling on Friday nights
at AMF Belleview Lanes located at Belleview Avenue and Federal
Boulevard. She stated they would either meet there or else she
would pick them up. She further stated that sometimes other people
would go bowling with them but none of them were close friends of
either Eric Harris or Dylan Klehold.

The topic of discussieon then shifted to the Columbine High
School pxom which was held the previous Saturday. Robyn Anderson
advised the investigators that on April 1¢ she went back to
Washington, D.C. on a church trip and returned back home the
afrernoon of Saturday, April 17, which was the day of the prom.
She stated upon arriving home she telephoned Dylan Klebold who was
at the time playing on his computer. She stated it was arranged
that she would pick him up in eorder for his parents to take
pictures of them and then they would go over to her friend’s house
whom she identified as Kelly where a group of them would go
together in a rented limousine to the prom. 3She stated after their
prom activities were completed the rented limo took them back to
Kelly's housze. She stated after changing their clothes they went
to Columbine High School where the "After Prom" was being held.
She stated that all the couples drove separately so she drove Dyvlan
and herself to the school. She stated at approximately 3 o‘clock
that morning the two of them became tired with them going over to
Kelly's house so that Dylan could pick up his tuxedo which he had
left there. §She stated she drove him to his house with him going
inside at approximately 0345 hours at which time she returned back
to Kelly’'s house. She identified Kelly as being Kelli Brown with
home telephone number being (303} 973-323B.

Robyn Anderszon stated the group she went to the prom with
included Dylan, Nate Dykman, Kristi Epling, Monica Schuster, and
her date Steven Partridge, Jana last name unknown, Brad Simpson,
Kelli Brown and her date, Branden Fike, Jessica last name unknown,
and Paul last name unknown.

Robyn Anderson again confirmed she had asked Dylan Klebold to
the prom with her stating that he had never been to a high school
dance before. She stated he was reluctant to go to the prom but
that he did so as a favor for her.

In describing what type of a person Dylan was, Reobyn Anderson
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stated she met him in 15%5 when she moved to this area and at first
ne appeared to be a "rough guy" but that he had a warm heart. She
stated he did things for her that he normally wouldn't do with one
example being of going to the prom with her. She described him as
being very smart but sometimes he did not apply himself. She
stated that an example of this would be Calculus where he did not
like it s¢ he did not complete his homework. She further added he
really loved computers. She alse stated he really wasn’t like the
person that committed this crime. She further stated that Dylan
had some friends that were really close to him that he spent time
with. She stated other than that he was content to be by himself
and enjoyed playing a computer game. She further stated he was
never the type to get a girlfriend and in fact believes he never
did have a girlfriend. When asked who his closest friends were,
she named Eric Harris, Zach Heckler, Chris Morris and herself.

Robyn Anderson stated she did not know what Dylan's career
goals were but he had heen accepted at the University of Arizona
and had applied there because he liked the desert. 5She also added
he planned to major in computer engineering.

As far as Eric Harris, Rohyn Anderson stated he didn’t have
plans to go to coellege. She stated he had mentioned of going to a
community college like Arapahce Community College but that he
really didn't know what he wanted to do in his life. When asked
what type of a person was Eric Harris, Robyn Anderson replied that
he was funny and he had a unique personality. She further stated
he was never mean but was unable to say anything more about him.
When asked if Eric Harris ever had a girlfriend, she stated at the
present time he did not have a girlfriend but that he had dated a
couple of people in the past but she did not know their names. She
further confirmed that Exic Harris did not go to the prom but did
go to the "After Prom" at Columbine High Schocl the previcus
weekend. She stated that for most of the night at the "After
Prom," Eric Harris, Dylan Klebold, and Chris Moxrris spent the time
at the casinc where they could gamble.

When asked if she ever heard Eric Harris or Dylan Klebold talk
about teachers or students that they did not like at school, szhe
replied there were no specific people but instead they in general
did not get along with the jocks. 1In regards to disliking any
teachers, Robyn Anderscn stated that Dylan Klebold did not like the
Calculus teacher but added she also did not 1like him. She further
stated they would joke about the Calculus teacher because of his
high pitched voice but Dylan Klebold never said anything mean about
him. She further stated Dylan Klebold got intec trouble several
times because he slept in class.

In discussing their parents, Robyn Anderson stated Dylan never
said much about his parents but believes they got aleng cokay with
each other. &he further stated that in regards te Eric Harris and
his parents she believed that as long as his parents left Eric
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alone they got along okay. She described Eric Harris' parents as
being very conservative and whenever they dropped Eric¢ Harris at
his home he would always turn the radio down in her car because his
neighbors were also very conservative.

In dirscting Robyn Anderson’s attention back to the gun show
issue, she stated she believes the gun show occurred in December
but could not recall if it was before or after Christmas. She
further stated it was on a weekend but could not remember if it was
a Saturday or a Sunday. She stated she could not recall what time
they arrived at the gun show but then added that she believed it
was oh a Sunday when they called her because it was a day she did
not have to work. She stated they had told her they had been to
the gun show the previous day and they wanted her to come along and
lock arcund the show. She admitted the reason that they asked her
to come along to the show was because she was 18 years of age while
they were oniy 17 vyears old.

Robyn Anderscon confirmed they told her they had already spoken
to a private dealer and he was willing to sell them a shotgun but
they needed someone 18 years old with them before the sale could be
made .

Robyn Anderson stated that Dylan drove the three ¢f them over
there in his ¢ar and that it was during daylight hours. She stated
upon entering the show they looked around a little bit and then
located the dealer that they had spoken to the day hefore. She
further stated on the way over to the gun show Dylan had menticned
he wanted a shotgun but did not specify what gauge of shotgun. She
further stated that Eric Harris did not specifically state what
type of gun he was interested in while they en route to the show.

Robyn Anderson stated there was ne bargaining between the two
guys and the gun dealer but instead they just asked him how much he
wanted for the guns with a payment being made to him. When asked
how much the gquns were priced at, she stated she helieves a couple
hundred dollars each but that Dylan’s may have been closed to three
hundred dollars. She further stated Eric Harris bought two weapons
and Dylan Klebold bought one shotgun but she does not know exactly
how much they wers priced at.

Robyn aAndersen further confirmed Dylan Klebold's shotgun was
a double barrel shotgun but could not recall if the barrels were
side by side. She further mentioned that Dylan Klebold also looked
at a2 long barreled shotgun and was told by the gun dealer that he
could cut the barrel off if he wanted to. Robyn Anderscon furthex
stated she has not seen those gung since the day of their purchase.
She further stated she did not know how many shells the shotguns
held. She further stated BEric Harris bought two guns and the black
one locked like it was a pump gun.

When asked how Dylan Klebold paid for his gun, Reobyn Anderson
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responded by stating they both paid for their gung in cash. When
asked 1if ghe had to sign anything or ghow an 1.D., she stated she
did net have to sign anything nor did the two guys have to sign
anything.

In discusasing the black colored gun that Eric Harris bought,
she stated it looked like a paint ball gun with a pump on it. She
further described the weapon as being longer than a paint ball gun
and it would be a weapon that you put to your shoulder in order to
fire it. Robyn Anderson further stated she dces not know what type
of caliber Eric Harris’ second gun was. When agsked if she knew how
much Eric¢ Harris paid for the second gun, Robyn Anderson replied
between two hundred and fifty and three hundred deollars in cash.
She again stated she does not recall how much he paid for the
shotgun but believes it was between one hundred seventy five and
two hundred dollars.

When asked if she was surprised that Eric Harris and Dylan
Klebold had that much meoney in order to spend on guns, Robyn
Anderson replied that she really wasn’'t because they both worked
and neither one spent meoney on anything including girls since they
really did not date.

When asked if she had second thoughts about why they were
purchasing these guns since they really did not socund like outdoor
hunters, she replied she did not know about Dylan since he lived in
the mountains and that there were deer oputside his home. She
further confirmed she guestioned them about deoing something stupid
with the guns and also was concerned about them buying them. She
then replied that her father owns a gun and it‘s in the house but
he never uses it. She further stated that pecple have gun
collections and since both Eric Harrig and Dylan Klebold were
interested in guns it didn‘t surprise her they would be wanting to
buy some. She further stated she never figured that the two of
them would use the guns in any hostile manner.

Robyn Anderson stated they were at the gun show for
approximately one hour just in order to buy the weapons at which
time they then left. She stated upon leaving the gun show they
went to Eric’s house and dropped him cff with his two guns that he
purchased. Robyn Anderson stated that since Dylan and she needed
some calculus homewerk she followed him in her car up to his house
in oxder to study.

Whern asked if it was mentioned that the gun purchase should be
kept a secret from the boys’ parents, she replied it was kind of
understood that they would not know. She stated they asked her not
to tell anyone and they in return would not mention her name
regarding the gun purchases. She further stated this was not a two
way blackmail sort of thing or a threat but rather just an
understanding amongst them that this transaction for the guns would
not get arcund to anyone else. When asked if this did not raise
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her suspicions any higher, she replied this really didn’'t since
there are some things that you don’'t want other people to khow
about. She stated if she had a weapoen she would not want other
people to know about it either. Robyn Anderson stated that given
the circumstances of this case since they were both 17 years of age
and that it was lllegal for them to have a gun, this was the reason
why this deal had to be kept quiet.

Robyn Anderson stated Eric Harris did not tell her where he
was going to hide his guns in his house. She stated that when
Bylan Klebold and she dropped Eric Harrig off at his residence he
put hisg two guns in the trunk of his car. She stated she assumed
that later on he probably took them intoc his house but did not know
for sure. Robyn Anderscn stated when Dylan Klebold got to his
house he attempted to put his gun in his bottom dresser drawer but
it was too long. She continued by stating he looked for a spot to
put the gun and belisves that he put it in his closet. She stated
at some point later he told he had cut the barrel off the gun and
had placed it in the bottom drawer of his dresser. she further
stated she never saw the gun again gince the day it was purchased.
IO then asked her i1f this cutting off the barrel did not raise her
suspicions any further with her stating not really because the
dealer had suggested it in the first place. She further added that
she really did not know what it did to a2 gun by shortening the
length of the barrel.

Robyn anderscn stated that at no time in the furture did she
ever discuss the gun again with Dylan and that it was never brought
up in conversation. When asked if Dylan Klebold bought any
ammunition on the date he purchased his gun, she stated he did.

She further stated both of the guys bought ammuniticn on that day
but she personally never purchased any of it. Robyn Anderson
stated Eric Harris and Dylan Klebecld each bought a box of shotgun
shells and that Eric Harris alsc bought three boxes of bullets for
his black rifle. 8he further stated she did not personally see the
bullets that Eric bought for the rifle.

When asked if she knew if they carried any of their weapons in
duffle bags, she stated she did not. She stated Dylan did tell her
that he shot his gun cutside his house. She then added Eric Harris
also told her that he shot his gun once but she did neot know which
gun he was referring to. She further stated that Eric Harris named
one of his guns "Arlene." Sihe stated she does not know why he
picked that name to identify his gun since they do not know anyone
by the first name of Arlene.

Robyn Anderson again confirmed Eric Harris’ second gun or the
black gun looked like a paint ball gun only that it was longer.
She further advised the investigators that on one sccasion the
previous year she shot a paint ball gun with her ex-boviriend,
Patrick, and his family near Rifle, Colorado.
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When Robyn Anderson was asked to tell all she knew about Eric
Harris and Dylan Klebocld making videos, she responded by stating
she did not really know anything other than they were in a class
titled Video Productions at schoel. She further stated she did not
know that they made videos and first learned about this fact
earlier this date when Zach their friend told her they did and that
they were shown on TV. She further stated she knew they made
videos in the class but did not know what the subject matter on
these videos was about. She then stated the conly video she knew
that Dylan Xlebold made was in the class for the high school "Rebel
Network News" program. She further denied they talked to her about
ever making a video out in the field that invelved paint ball guns
or guns or with them running arocund screaming wild remarks. She
further stated if they did make such a video it may have been when
she was out of town since she has been out of town three out of the
last five weeks.

Robyn 2nderson stated the last time she talked or saw Dylan
Xlebold was on Monday, April 18, in their Caleculus class which
begins at approximately 8:25 a.m. She stated she had besn gone for
a week and April 19 was the first day for her back at school since
being gone. She continued by stating the last time she saw Dylan
Kiebold was after Calculus class con Monday when Dylan and another
friend of hers by the first name of Joe were walking down the
hallway after the class. She stated that Joe had a ¢lass close to
hers downstairs following their Caleulus class together. She
stated that Dylan would alsc walk with them for about a minute
since he was en route to his Video Productions c¢lasgs and then he
would turn off with Joe and her centinuing on to their classes.
She confirmed that was the last time she saw Dylan Klebold as he
was walking towards his Video Producticons class.

When asked if Dylan Klebold seemed different on the morning of
04/19/59%, Robyn Anderson replied not really but that he was kind of
guiet. She further stated there were a lot of mornings that he was
quiet but she attributed this to him being tired in the mornings.
She described Dylan Klebold as not being a morning person and that
on weeskends if he could he would sleep until noon or 1 o' clock.
She stated it wasg not odd if he was guiet on most mornings although
sometimes he was talkative.

Robyn Anderson was then asked if she saw Eric Harris on
04/19/99 with her thinking for several moments and then replying
she did not. She stated the last time she saw Eric Harris was at
"After Prom." She stated she had planned con sseing Eric Harris the
previous day, 04/20/99, since his birthday was on Friday, 04/08/99.
She stated she had bought a t-shirt for him for his birthday and
was planning on giving him the present at the end of 5th hour. She
stated that Dylan Klebold and Eric Harris had Psycheology class
during that hour and she was going to attempt to track him down at
the end of 5th hour. She ceontinued by stating that obviocusly she
never got back into the school after they returned from lunch on

JC-001-010628



PIRNARR Arvada Police/Court System

Arvada Police Department
NARRATIVE
oo EEE TS oSS OSSR RS E S R N E N T T o R T T E S EE S AR SRR IR S S T E S s E g aAE RS
Ref # 25-12087 Reported Date 04/20/1999% Time 12:392:32
Type ASSTOA Status RTF
Location 6201 & PIERCE ST
DET87 05/17/1%99 051599/VONDEROHE/MC 7304

04/20/99,

Robyn Anderson advised neither Eric Harris nor Dylan Klebold
were at school in the morning on 04/20/99. She stated Eric Harris
has Philosophy class during 3rd hour and that her friend Tiffany
whe alsc has the same ¢lasgs at 3rd hour told her that Eric was not
in class yesterday. She continued by stating Dylan Klebold has
Caloulus class with her during second hour and he also was not in
class on 04/20/99. Robyn Anderson further confirmed the last time
she talked to Dylan Klebold was on 04/13/99 after their Calculus
class and even then they did not talk about much. She stated at no
time did he give her any indication that she should not come to
school on 04/20/99. She stated that her guess was if they had been
planning this for sometime they knew that they were going to do
this during lunch time, that Dylan would have known during 4th hour
she has Independent Study German class and she only attends this
class on Fridays. She stated, therefore, typically when it is not
Friday she is not at school and normally goes home for lunch. She
stated noweveyr on 04/20/%% she was there because she walked Monica
her friend to that same class. She stated 4th hour is from 10:15
to 11:10 or 10:20 until 11:10 a.m. She stated 5th hour does not
start until 11:50 with a lunch break preceding that clasgs hour.

She agreed that Dylan Klebold would assume she would not be at
school after 4th hour on Tuesday, 04/20/99, since she normally
would be at home for lunch during that time periocd. She stated she
was at school that day, 04/20/29, and attended her Independent
Class German study hour because the teacher asked her to stay since
they were showing a videc about Earch Day,

Robyn Anderson confirmed she did stay and watch the video and
afterwards then went to lunch with Tammy and Monica. She stated
she got out of class at 11:10 So then she went and got her car and
pulled it arcund into the teacher’'s parking lot at approximately
11:15 a.m. She stated Tammy and Monica came out of the building a
few minutes, or up to 10 minutes later, at which time they left for
lunch.

Robyn Anderson stated she never saw Eric Harris' or Dylan
Klebold’'s cars on the morning of 04/20/99 and added that their cars
were not in their assigned parking slots. She further stated she
believed that neither of the individuals were at school that
morning. She continued by stating that actually she had thought of
calling Dylan when she got home from school because she thought he
might be sick.

When asked how many times she has been at Dylan Klebold’'s
house, she stated she has been there on several occasions in order
to either watch movies or play pool. She further stated she had ne
idea whatscever that either one of the boys were making explosives.
When asked if any of the other associates of Eric Harris or Dylan
Klebold may have been making explosives, Rcbyn Anderson stated that
perhaps Zach Heckler might be doing this. When asked why she

05/23/159%
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thought this, she stated Zach had told her that he knew more of
what wag going on. When Robyn Anderson was asked to explain that
last statement, she stated when she talked to Zach Heckler by phone
on the previous day he told her that. She stated when she talked
to Zach Heckler the previous day by telephone "and that they were
not gure if it was them or not" She stated that Zach Heckler told
her that it sounded like them with her responding that she did not
know that they had any type of explosives or handguns as was being
reported. She gtated Zach Heckler had told her that he knew they
had been making pipe bombs in the pagt. He also told her that it
sounded like something that Bric and Dylan would do as far as
running down the halls and laughing while committing this act of
violence. She further stated that Zach Heckler did not tell her
that he helped them make any pipe bombs and she further stated that
Zach does not own any type of gun. She stated the only association
Zach had with Eric Harris and Dylan Klebeold was in their use cof
computers. She stated that all three of the guys would play
computer games against each other. Robyn Anderson continued by
stating that Dylan would be in charge of the sound unit when they
made plays at school and Zach would be in charge of the lights.

Rcbyn Anderson denied having any type of knowledge that either
Eric Harris or Dylan Klebeld were involved in making pipe bembs and
this was never mentioned in any conversation she had with them.
She stated that her guess would be that if they were making pipe
bombs they were ncot deoing it at Dylan’s house. Robyn Anderson
stated she has never extensively been through Eric¢ Harris’ house
and was only in his family room and kit¢hen area on one day. She
stated she has been through Dylan Klebold’s house but has never
seen anything to indicate that he was into making bombs. She
further stated it was possible that Eric Harris could be making
bombs at his home without his parents being aware of it.

After again claiming she had no idea that they were into
bombs, Robyn Anderson was confranted about the fact that it seemed
strange that sisice she wernt bowling with them every Friday night
and she personally talked with Dylan Klebold about three times a
week on the telephone that nothing was mentioned about them
constructing any pipe bombs. She then stated several times she
really believes that they did not want her to know about thig. She
admitted she was one of Dylan Klebold’s closest friends but alsec
feels he did not want her to know about this. When she was asked
if she didn’t think this was strange that they would keep this type
of a2 secret from her, she replied that when they wanted to be they
could be very secluded and isclated from other people. She stated
if they did not want other people to know about something that they
would not tell them about it. She continued by stating she is
sure other people that knew them also did net know what was
actually going on between Eric and Dylan. She stated she did not
know they were mzking bombs and that they had handguns and this was
the type of thing they did not want her to know about. Waen
confronted about the fact that they trusted her encugh in regards
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to the purchase of the guns and ammuniticon that that would be an
opportune time for them teo discleose to her that they were also
involved in making bombs or something along that line, she replied
that for some reason they did not tell her about this. When
confronted about the possibility she was not telling the truth on
this point, she replied she definitely did not have any knowledge
they were making hombs whatsocever. She stated she did know about
the guns but she did not know about them having handgung and did
not know about them being involved in making bombs. She stated the
guns were kind of an isolated incident and that she never talked
with them about them being involved with any expleosives or
handguns. She furthey stated that it was her feeling that Zach
really did not know what they were up to either. She stated when
Zach told her that he knew they were kind of involved in pipe bombs
that this news just blew her away since she did not know about it.
She stated she asked herself, "How could it be them since she
didn’'t think that they knew anything about this type of stuff."

Robyn Anderson was then confironted about her being less than
truthful regarding this matter since Eric Harris and Dylan Klebold
had besn planning this event for approximately a vear and with her
being in the inner c¢ircle of their friends that she had no
knowledge of what they were up to. 5She was further told it seemed
extremely strange that she did not know about them planning this
event where at the same time they trusted her in regards to the
purchase of the guns. Robyn Anderson stated she did not know they
were planning or even knew how long that they were planning this.
She stated that’'s how she could tell the investigators since she
4id not know anything else and she was not here in an attempt to
protect anyone since there was no one left to protect. It was
then implied to Robyn Anderson that perhaps she was being less than
truthful in order to protect herself with her replying that she did
not know anything about it.

Robyn Anderson claimeéd that neither Eric Harris nor Dylan
Klebold evar talked ta her about their polirical feelings or their
thoughts about the establishment. She stated whenever they got
together they would either watch a movie, go bowling or play pool.
She stated they would get together in order to just do something
and would doke around and never really talked about gomething that
was ferious. She further stated she never talked to them via the
computer and that she did not have their e-mail addresses. She
further stated she believes that Dylan Klebold did not evepr have an
e-mall address but did know that he had American on line but had
been kicked off it. She stated ghe has never sent him an e-mail
through the computer and hag never received one from him. She
further claimed that Dylan Klebold never talked to her about him
pulling up information on the computer regarding the Trench Coat
Mafia or how to make bombg.

Upon being asked if she knew anyone by the name of
A Rcbyn Anderscn replied that she knew a and
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described him as being an acquaintance. Robyn Andersen stated that
she met during her sophomore year and that she dated
Chrig Meorris for approximately 1 § months. She stated she met
through Chris Merris but she really never 1iked!
people

QU She stated thatP was friends with the
invelved in the Trench Coat Mafia but that he really was never one

of them and did not wear a trench coat. When asked if it was
possible that QS ~2s involved in the Columbine High
School massacre the previous day, she stated that it is a
possibility since he was associated with them although he did not
have a close relationship with either Eric Harris or Dylan Klebold.
Robyn Anderson stated that Eric and Dylan were closer to Chris
Morris and Zach Heckler but stiil maintained that Zach Heckler had
no part in this event.

Robyn Anderson stated she had no idea who else might be
involved in this incident. She stated that the previous evening
she talked teo Zach Heckler and they discussed former members of the
Trench Coat Mafia who had either graduated or have dropped cut but
they had no personal knowledge as to who else ¢ould have been
involved in this incident.

When Robyn Anderson was asked if she had knowledge of someone
she knew that might be involved in this incident, how would she
handle that information, she replied by stating she did not know
and that she probably would tell the authorities. She stated there
could be a group o¢f people that are alsc inveolved since she heard
that they were hanging arcund the school yesterday. She stated she
personally did not see anyone who had graduated or was expelled
that were hanging around the school vesterday. She further stated
she did not know anything about three individuals being contacted
in the field near the school vesterday right after this tragic
event. She further stated that the only people in the Trench Coat
Mafia group were Columbine High School students who had either
graduated or who had dropped out and she did not know any Trench
Coat Mafia members from cther schools,

When Robkyn Anderson was advised the investigators were
disturbed about the possibility of her having incriminating
evidence at some time regarding this incident and that she did not
know how to handle it or what to do with this information, she
stated if she did know anything she would tell the authorities.

She stated she did not know anything about this thing going down
and didn't know anything about anything. She stated if she had
known about this thing occurring she would not have gone to school
ner would she have returned back to the school after lunch with
Monica, one of her clesest friends. She stated she would not have
driven into the parking lot and put herself and her friends in that
type of a situation. She stated if she had known this was going to
occur, she would have told the authorities. She stated if she had
known something she would not have sat in her car in the parking
lot and asked Menica the question of who is so stupid and retarded
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as to do this type of thing sixteen days prior to graduation.

Robyn Anderson was then asked when did she first realize who
was committing this violent act she stated it wasn’'t until after
the police had told her and her friends to get out of her car and
run aleng the back fence by the scccer fields. 8She stated she was
then taken over to Clement Park by the police at which time other
people were giving descriptions to the police of the suspects
involved in this incident. She stated when she heard some of these
people stating that the suspects in this incident were wearing
trench coats she began to think that it was possible it could be
Eric and Dylan. She stated she then contacted Sid, the campus
security officer, who advised him the suspects were members of the
Trench Coat Mafia. Robyn Anderson stated they then contacted
Monica's mother who advised them that she had heard that one of the
suspects was Eric Harris.

When asked why she did not come forward with this information
yvesterday, Rohyn Anderson replied that she had neot met with
Monica's mother and really knew what was geoing on until after she
had spoken with the police officer. She stated the only statement
she could give at that time was that they had been in her car for
2 § hours and that they really did not know what was going on. She
stated they hadn’'t been hurt, they had not been in the achool and
they had not seen the suspects and that they had just waited there
in her car, She stated the only thing they did see was that they
pulled an ambulance arcund to the side of the school in orxder to
pick up somecne. She stated they observed somecne up in the
library shooting through the windows at the policé officers down
below and observed the police return gqunfire to the library arsa.
In giving more details regarding her previous statement, Robyn
Anderson stated they saw someone in a white t-shirt in the library
and upon hearing gunfire they all ducked dewn in her car so that
they would not be shaf.. She stated that her car was a good
digtance from the library and they were unable to recognize the.
persoi in the white t-shirt that was moving around in the library
area. T i

Robyn Anderson was then asked why she didn‘t come forward
yvesterday regarding the information of the gun purchases with her
replying that ghe really did not know who was invelved in the
Columbine shootings at that time. She was then corrected on this
previocus statement by being advised that she had just mentioned
that she had learned that Eric Harris was one of the parties
involved in this shooting rampage. She stated she learned later
after she had been initially interviewed by a police officer that
in talking with Monica’s mother did she learn that it was Eric
Harris inveclved in this incident. She was further reminded there
were only a few people at Columbine High School who wore black
trench coats and i1t was surprising it did not dawn on her
immediately that they might be involved in this shooting rampage
since they had earlier purchased guns through her. She stated she
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was hoping that it was not them and was hoping that since their
cary were not at school the morning of 04/20/%9 that perhaps it was
not them involved in this shooting rampage. When Robyn Anderson
was pressed about the point that when she first heard that the
suspects wore long black trench coats, she then admitted she was
pretty sure at that point that the suspects included Eric and
Dylan. She then added there was s0 much confusion amongst people
that she talked t£c as to who the suspects could be in this shooting
rampage all the way from expelled students, graduated students to
people that did not even go to Columbine High School as being the
ghooters in this incident. She was further challenged about the
point that it appeared she was even trying to protect Eric Harris
and Dylan Klebold with the answers she was presently giving with
her replying that she really has no one to protect at this time.
She wag further advised that she was not telling the complete truth
about everything at this point since things "did not gel" regarding
the statements she had just given. She again stated when she heard
that the suspects were Trench Ccat Mafia members she thought that
it could be Eric and Dylan. Robyn Anderson was further advisged
that it seemed strange she had no knowledge of the two sugpects
dealing with pipe bombs or that she did not instantly come to the
conclusien the previous day that Eric Harris and Dylan Klebold were
two of the Trench Coat Mafia suspects involved in this shooting
rampage. She again stuck to her statement that on the previous day
she did not know for sure that Eric Harris and Dylan Klebold werse
involwved in this shooting massacre and that in fact she was asking
other people after being interviewed by a police officer if they
had heard who the suspects were in this incident. She stated by
the time she heard that the suspects wore trench coats she had
already been interviewed by the police ocfficer and had talked to
these other pecple as to the who the suspects could be. She stated
that Monica’'s mother then drove Tammy home and then drove her
{Robyn Anderson) to her residence.

- wheti.asked when she told anybody about hexr being involved in
the gun purchases, Robyn Anderson replied she told her mother
earlier thHi® date and she had told her friend Kelli the previous
evening. Ske stated she only divulged this information after she
had learned the suspects included Eric Harris and Dylan Klebold.

She stated she delayed in telling her mother until today because
she feels guilty about the fact that she feels responsible in
making this tragic event occur. She stated she felt that if
perhaps she wasn’t with Eric and Dylan when they bought the guns
that this event would not have occurred.

When asked if anyone in her group had a white Bronco, Robyn
Anderson replied that there was a party with a first name of Eric
who had gone bowling with them geveral times that owned a white
Bronco. She stated that since Chris Morris did not have a car for
a long time thig person Eric would drive his girlfriend and Chris
Morris and his girlfriend, Nicole, to the bowling alley. Bhe
further stated that this Eric who drives a white Bronco is not a
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member ©f the Trench Coat Mafia but does associate with the members
of this group. Robyn Anderson stated she does not know Eric’s last
name but Zach Hecklexr perhaps may know it.

Upcn being asked about the identity of members of the Trench
Coat Mafia who have either graduated from school or have been
kicked out of school, Robyn Anderscon replied that Robert Perry
dropped out. She stated that a party identified as Joe Stair did
not dress in a trench coat but that he was in on everything they
did as a group. She further menticned that Eric Dutro dressed like
a Trench Coat Mafia member but he had alsoc dropped out of school.
She stated she has not heard Eric Dutro‘s name mentioned by anyone
nor has she heard anycne talk about him in a long time. She did
stated that he was more of a trouble maker than the rest of them
were. When asked if she knew if Eric Harris kept a diary, Robyn
Anderszon replied that she did not know. She was then asked what
the initials "N¥XD" stood for with her stating she did not know.
she further stated she did not know any significance to the word
“Cricket" as possibly used by Eric Harris or Dylan Klebold.

When asked who devised the label of "Trench Coat Mafia," Robyn
Anderson replied that initially she believed that Chris Morris
attended a meeting sometime ago to represent the Trench Coat Mafia
for their induction into this national organization. She then
gtated no one else from Columbine High Schocl attended this
national level meeting and that the name "Trench Coat Mafia" was
just adopted by that her scheool.

She also state
green colore coks black. She stated that
far as she hasz been told by Chris Morris he is the only cfficial
member of the Trench Cecat Mafia and that she feels he locks down on
the others since they are not cfficial members.

Robyn Anderson confirmed she did not see Chris Morris the
previous morning, 04/20/99%, and stated they are all in an early
merning bowling class. She stated they have a 6:15% a.m. class at
AMF Belleview Lanes with the class including Chris Morris, Dylan
Klebold, Eric Harris, and Nate Dykeman. She stated on the previous
morning, 04/20/9%, she saw Nate Dykeman in his tyuck before she
went into school for her first hour class with the time then being
around 7:15 or 7:20 a.m. She stated she asked him what he was
doing at school so early since he had bowling class with him
replying that bowling had already gotten over with that morning.
She stated she thought that was kind of weird since Dylan Klebold
had never told her that bowling got over with early. She stated
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that in the past she would always see Dylan in the second hour
class and he had told her that bowling usually gets cut at arcund
B:00 a.m. s0 they have encugh time to get back to schoel for their
next clags. She also stated she thought it was kind of odd that
Nate Dykeman was out of bowling class early gince she did not see
Dylan Klebold’'s car in his agsigned parking slot. She further
stated that Nate Dykeman is not a member of the Trench Coat Mafia
but that he associates with them hut does not dress like them.

When Robyn Anderson was agked of the three, Eric Harris, Dylan
Klebold, or Chris Morris, who would be the leader, she replied it
would be Chris Morris. She stated she based her answer up on the
fact that of the three he is the only official members of the
Trench Coat Mafia. She continued by stating she believed there was
no ¢ne person who was a designated leader that would tell the other
group members what they were gecing to do from day toe day. She
further stated that Chris Morrig has more of a personality to be
the leader rather than Dylan Klebold since Dylan is guiet a lot of
the time and will go along with the rest if the activity sounds
like fun. She further stated she really did not know about Eric
and felt that he could be kind of a leader but added that she only
believes this because she thinks that Eric c¢an convince Dylan to do
certain things. She further stated all three boys were seniors.

When asked to describe what type of person Chris Morris was,
Robyn Anderson replied he was kind of strange and scmetimes a hyper
individual but yet one that can alsc be funny. She stated the two
of them dated two vears age and they dated for appreximately 1 §
months. She stated that during the time they dated he was a member
of the Trench Coat Mafia and did in faet wear a trench coat during
that time period. She stated the last time she talked to Chris
Morrig or actually saw him was at prom and at after prom. She
stated she did not have a problem with him since they broke up and
that in fact Chris Morris, Eric Harris and Dylan Klebold and
herself would go bowling together.

When asked what she meant by the word "strange® in describing
Chris Morris, she replied it wag not what he said but more how he
acted, She stated his family life was kind of weird and he was
adopted at age 5. She continued by stating that his adopted
parents then got a divorce and she does not know if that affected
him or not. She stated that he was different and not your normal
typical guy. When asked to explain how he was different or
gtrangs, Robyn Anderyson replied that he was not like anyone else
that she knew. She stated he was kind of a leader but that he was
not pushy. He was not vielent or did not have a temper. She
further stated he did not have a mean streak hut was different in
rhat he wag kind of off in his own world. She stated he did his
own thing and that if he didn‘t want to go to class some days he
just would not go. She stated he lived in the area of Depew and
Columbine with hig mother. She further stated she does not know if
he has any guns and that she personally has not seen him with any
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guns or know of him being invelved with bombs. When asked if he
¢ould nave been involved in the incident that occurred the previous
day, she replied he could have been since he was close encugh to
Eric Harrisg and Dylan Klebold. She further stated she had no
knowledge that he was involved in this incident other than him
being arrested the previous day and that she only saw him on TV.
Robyn Anderson stated that if Eric and Dylan had decided to do this
mass shooting they would have included (NN iust as if

culd have decided to do this, he would have included
them i1nto the plans. She stated that for this kind of thing, Eric
and Dylan weuld have trusted more than they would have
trusted her. She stated that Dylan Klebold and she cared about
each other and would do things together hut they did not talk about
guns or pipe bombs. Robyn Anderson alse stated she had neo
knowledge that Chris Morris was involved in this incident or was a
leader in this incident and if she did know any of these facts she
would have definitely informed the authorities of this information.
She further stated she had never heard of Chris Morris carrying a
gun or having or owning a gun.

Robyn Anderson further confirmed that she never heard Eric
Harris or Dylan Klebold mention anything about Chris Meorris being
involved with them and deing something spectacular. She stated
that the only thing that Dylan might have said to her regarding the
Columbine High School shooting massacre was that when she asked him
to go to prom with her he wanted to know what date she was
referring to or what weekend the prom was going to be held. When
she told him it was the weeskend of the 17th, she could only think
that he was thinking of when this tragic event was going to take
place. She further stated she did not believe that Chrig Morris
was involved in Maziism and that all three of them were probably
more involved in atheism rather than any type of religious practice
such as Satanism. She stated that she believes Chris Morris had a
patch on his jacket with the letter "A" that stood for anarchy.

She further stated that since both Dylan Klebold and Chris Morris
have the same bowling class early in the morning and that since
Chris Morris does not have a car Dylan would pick him up and
transport him to the bowling class.

Robyn Anderson was then again guestioned regarding the
purchase of the guns with her again denying that she was invelved
directly in the purchase of them. She stated she did not sign
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stated it was easier for her not to remember the other people and

instead try to understand why Eric and Dylan could do something so
stupid.

With no further gquestions being asked of Rebyn Anderson in
this interview, it was concluded at approxiwmately 1650 hours.
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CONSENT TO SEARCH AND SEIZE

R SO oISt ) rreck |9 725

3 KOE/V/] my )4”}((’50{] , have been infarmed of my

constitutional rights not to have a search made of my
5 EO/!S O'é ‘?g l_ﬂm__‘gzm_wiihout a search warrant

and my right to refuse consent for a search. | authorize peace officers

SA

tg conduct a complete search of my _Fiﬁ‘ :

£ rocesSS and Pril }mwlﬁd_ﬁ)/
r k T f /

lrsa LKre %,

iocated at 'f@/

I further autér?z/ ﬁﬂ’gfégcg officers to seize any items which may be

of evidentiary value. This written permission is being given by me to the

above-named peace officers voiuntarily and without threats or promises

of any kind.

% ano{w)ﬁ'm

Signed

b/10/99 [/ 45 an

Dafe/Time

At

Witness~"
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*% FOR ORIGINAL SEE:
AGENCY REPORTS:
LITTLEICON POLICE DEPARIMENT:
BACA, D. A,

Erig Ault
DOB 0101807050 Pecos St.
Denver, Co 80221 303-812-9784

fric had called the LittTeton Police Dent, after he heard what was
going on at Columbine, A Coamerce Tity officer responded to his address
zhd brought hia to the scene as we hopad he would provide intell for
those at the scene, Aukt provided the following information;

That he was 2 wember of the trenchcoat aafiz vhen he was still
student at Coluabine, In fact he help to start it by wearing 3
trencheoat, This caught on and others followed, It vas not 3 hatefyl
group at this time. He was a ware that it has become this way,

That he suspected that the ones in the schogl were probably fric, whe
also qoes by the name "preacher? and“?hey are presently the
tvo aain people in the group,

That others he knew that ware involved in the group wers Joe Stairs,
Tad Bayles, Narta {last nawe unknown) and Julie Daukis?.

That they didn't Tike school, They alwavs talked about wanting to do
things to the desn of students car.

That they wers into satanic worship,
That Eric has the anarchist cockhook,

They talked ahout setting bombs around school and abogt blowing up
the school.

That they talked about how it would be fun as 3 senfor prank to ride
through the school an a dirt bikes with guas and sheot it up.

That thay hatsd Crafg Place, the dean. They hated him because
whenever they got into trouble he was the one that caught them.

That 1ast year there was a fight between the stoners and the mafia
against the jocks, The mafia group would chant satanic verses as they
valked by the jocks.

That -hacks computer systews, He hacked iato the schools
conputer system once to change grades.-use to work at Gurger ¥ing.

That they use to hang out with a Dustin Seebold?,

That they use to drive around & friends whit Brosce,

VelesTue
Doan Schvoex”
4989
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PROGRESS REPORT
CHS INCIDENT/CONTROL #2092
TYPED BY JACKLYN GEE (ACSO)

On 050199, this Investigator spoke to a subject identified as:

Ault, Eric E.

DCB: 110180

7030 Pecos St Bldg. 5-407
Denver, Co. 80221

Ph# 303-412-9764

Ault advised the following:

That Ault used to go 1o school ar CHS until he was “kicked out” in January of 1998 after he was
Accused of smoking pot and doing drugs on school grounds (stated his UA was clear).

That met Harris at school and aise through Black Jack Pizza, where they both worked.
That Ault and Harris began hanging out together the end of 1996,
That Ault knew Klebold only as an acquaintance through Harris.

That Aalt was one of the original students a2 CHS that wore a trench coat and further advised that
He began wearing it after he received it as a gift for Christmas (1996).

That Ault identified the original members of the “Trench Coat Mafia™ as;

Tad Bowles

Joe Stair

Chris Morris

Brian Sargent

Eric Dutro

Julie Grunke (Ault’s ex-girifriend)

That Ault was nnable to provide telephone numbers for the aforementined people to this
Investigator at this time, stating that he has lost contact with most of them since he moved to
Denver in November of 1998.

That Ault stated that he quit hanging out with Harris before he was kicked out of school in 1997.
That Ault described Harris as 2 “decent kid” and did not expect him to do something like this.
That Harris never talked about bombs to Ault, altbough Harris did talk about guns arnd indicated
that he had access to bis parent’s guns and didn’t watk about using the guns for anything other than
Hunting.

That Harris had joked about blowing up the school, but Auit stated that he did not take him
serious.

That the group (Trench Coat Mafia}, also talked about senjor pranks they would play like taking
The principal’s car, or riding dirt bikes through the halls, but added that they never did.

That Auit, Bowles, and Stair broke off from the group when they left (graduated) from CHS.
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That the last ime Ault saw Harris is Fuly/August of 1998 when they ran into each other at South
‘West Plaza and advised that they just “chii-chatted about bullshit™

That on 042099, when Ault heard about this incident, he was at work at:
Entel
7543 Dakin St.
Westminster, Co.
Ph# 303-650-1110

That due to Auit’s prier involvement with the group he told his supervisors, Andrew Kaapp and
Kyle Taylor that he needed to leave to call the police.

That Ault called the Littleton Police and spoke to Officer Panl Creadon, who sent an Adarns
Courty Deputy to pick Aunlt up.

That Ault was taken (o the “Command Post” between 1:00 p.m. and 2:00 p.m., where he was
Interviewed by an unidentified female detective.

That Ault denies knowledge or invelvement in this incident and is willing to take a polygraph
Exarnination.

That when Ault was asked whom he suspected as being invelved in this incident, he identified
and- although had no facts to substantiate his suspicions.
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TINE: 10309 CASE HUNBER REPQRT

PROG: CONO10D

USER: SPJOHHSO 97‘5‘995
| INCIDEHT ERFORMATION |
CASEF 99003290 EVENTE: 93000031648
DATE RECEIVED: 4/20/98 TINE RECEIVED: 0056 DISPATCHED: 0058 ARRIVED: 0058 CLEARED: 0158 FRIORITY: 3
EARLIEST DATE: b/23/99 FARLIEST TINE: 2000 LATEST DATE: LAFEST TINE:
CLASS: SUS SUSPICIOUS ACTINITY STATUTE 1+ 11 CNISC STATITE 2
ALARNY: ALARN2: AUARM STATUS:
DISPOSITION: IHF INFORMATION ON VIEV: W
{06, 2255 BERRY AV ¥ HIEL ST § SYCARORE ST §
AT AREA: 20 GRID: 3k BEAT: OUT

OFFICER 9705 JEFF OSKAN {JDOSHAN)
TRVESTIGATOR 9401 JOHNSON, § (SPJCHDATE ASSIGNED 4/20/93  DATE {LEARED 5/11/%3
| OTMER CIYIL DORTACYS |
RANE:THISTH, STEVE DO0 1/01/01 PROME: :03-735-3380 CONTAST TVRE:28 PILITE OFFICES
ADDRESS: 2255 ¥ BERRY AVE CITY: LITILETON STAYE: £ IIP:  BOYES  NAKE I B1342
NANE:0SNAN, JEFFREY B0B: 1/01/00 PHONE: 103-795-3878 CONTACT TYPE:28 POLICE SFFICER
MORESS: 2255 BERRY AV ¥ CITY: LITTLETON STATE: CO 2IP:  BOY65  WAME §: 167880

‘BARLOY, TERRY DOB: 1i/08/47 OHONE: 303-831-1261 CONTACT TYPE:1 CONPLAEMANT
nos£SS1 960 GRANT ST CITE: DENVER STATE: €O 218 80203 MAE §: 193159
HANEIBOLES, THADDEUS KORDECAL BOR: 11/14/80 PHONE: CONTACT TYPE:A INVESTIGATIVE LEAD
ADDRESS: 7516 SOUTH INGALLS STREET CITY: LITTLETON STATE: €0 2IP: 80123 NANE b 193858
| SUBs40TS l
SUEJECT I0: 1273
HANESBOLES, THABDEDS WORDECAI DOB: f1/14/80 R ¥ SXi N OLI: 87-181-0285 STATE: €0

DESC: SUBJECT - INTEL REPORT FOR COLUMBINE H.5. SHOGTING
TPRYSICAL DESCRIPTION®
HETGHT: S11 WEIGHT: 13§

EYE COLOR: §0 GREEN EYE CONDITION: 10 NORKAL HAIR COLER:

1 sLone
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TTME: 10:0%
FSER: SFJOHNSO

CASEH: 98003290

CASE MUNBER REPORT

PRO6  CONQiOD

9G-3R50

OTZPATCH NOTES

INTEL RFT//
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REPORT NARRATIVE: G4 -390

REFORT: 99003280
INFORMATION REFORT BY OFFICER GEMAN:

On 042399 Echostar security ouard, Terry Barlow, 3aid a 19 year old
ex—student from Colubine High 3chool was recently Fired due to making an
wknown offensive statement to a fellow employee. Barlow did not know a
lot about the incident and speculated that the employee may have said
something sbout the Colurbine incident. Barlow later telephoned the
police department and advised that the employee that was fired was named
Thadeous Boles. Barlow did not have any further information. I told
Barlow I would stbmit his information to our detective division.

Officer Jeffrey Ozman 9705
042939

SUPFLEMENT £Y DETECTIVE STEVE JOHNION:

On April 23, 1889, I was assiogned to review reports that may be related
to the Columbine High School shooting om Aprdl 20, 1999, I an aware thet
as early as April 21, 1998 BOLEZS name was known by Investizators from the
Jefferson County Sheriff's Department. & copy of this report will be
made available to them for further evaluation. Ne other action by myseif
P NS time.

Steve JOHNSON 8LOY 051199
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NG NMUIG WaNT DOBsLleSullld NAMABOLES, THADDEUS SEX/M RAC/W

0B/11/99 09:56:53 PRINT REQUESTED BY TERMINAL LIS
DR .CODMVOQOO .COC030200 . TXT ATTN: CAR X3

QUERY ON:NAM/BOLES, THADDEUS DOB/19801114
xx% CCIC INFO MAY BE USED FOR CRIMINAL JUSTICE PURPOSES ONLY xxx
)k OMLY COLORADO DMV FILES WERE SEARCHED - COLNRADO PTI = OLN i

sk CONFIRM WilH COOLNOQOO BEFURE mKING ENFORUIMENT @CTITUN

STATL OF COLORRDO
COLORADD DRIVER RECORD

THADDEUS MORDECAI BOLES DATE: 05/,11/71999
;5 5 INGALLS ST TIME: O9:57:10
Lo TLETON CO 8ULz3 INSURED STATUS:

ALIAS:

COLORADO PIN: $7-191-0285 SSN: 000-00-0000 CDL CLASS:

LICENSE NUMBER: 971910285 LICENSE TYPE: PROVISIUNAL LICENSE

HEIGHT: 5 11 WEIGHT: 135 ISSUE DATE: 19990204

HAIR: BLOND EYES: GREEN EXPIRATTION: 20011204

DONQR: N SEX: MALE BIfIH DATE: 1980:114

ENDURSEMENTS 0 NONE

RESTRICTIONS:

PREVIOUS STATE AND LICENSE:
REGULAR LICENSE STATUS: VALID _
COMMERCIAL LICENSE STATUS: NOT APPLICABLE
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QUERY

QUERY
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QUERY
QUERY

MADE BY:
FIELDS:

MADE BY:
FIELDS:

MADE BY:
FIELDS:

MADE BY:
FIELDS:

Ow:ind L7 PRINT
£ FOR YOUR TNFORMATION

T -3260

RZUJESTED By TERMINAL LIS
THE FOLLOWIMG IMWUIRIES WERE MALE AN rlsy BE s

s CONMNELIED TO rQuUR RECEMT ENTRY x®x

FURADO, MICHAEL DENMIFD ARVADA ( LOrM J5/03/79Y 09112 aAadl
Nar/BOLES, THADOEZUS DB/ LL Lasu

KIEKBUSCH, LEAH BETH PD ARVADA (COMM 04/27/99 11:48 ARY
NAM/BOLES, THALDEOUS DOB/111480

KIEKBUSCH, LEAH BETH FD ARVADA (COMM Q4/27/99 11:46 ARV
NAM/BOLES, THADDEOUS CuB/111480

MILNE, CARLA JaNE JEFFERSON COUNT 11/25/98 23:34 JCC

NaM/BOLES, T

ok CONTALT AGENCY

DOB/1L1480

U DETERMINE RELEVANCE xhx
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G5-3241

05-11L/99 09:58:00 PRINT RIZQUESTED BY TERMINAL LIS

N: <3 DET STEVE JOUHNSON
WA NO Lol RECORD Nar-BOLEw, THADDEUS DUB/ L L1480
Qe/11/99 09:58:00 PRINT REQUESTED BY TERMINAL LIS
ATTN: X3 DET STEVE JOMNSON
aH NO CCIC RECORD NaM/BOLES, THRULEUS bogrsltiag0

Q5/11/799 Q09:58:22 PRINT REQUESTED BY TERMINaAL LIS
08/11/99 (09:57:52 Message veceived from NCIC

*xx ATTENTION: CaAR X3

1LOLILIS 2X3

Co0030200

NO NCIC WANT DOB/19801114 NaAM/BOLES, THADDEUS SEX/M RAC/UW

REGUELTLD B8Y TEZRMIMNAL L1

OSsTd OiDm Jt
7152 Messans raceivad from MCil

0L/11799  0%:57

ek ATTENTION: CAR X3

NLOLLIS 2X3

CoO030200

NO IDENTIFIABLE RECORD IN THE INTERSTATE IDENTIFICATION INDEX (LII)
U7 oNaM/BOLES, THRDODEUS (BEX/M.RAC/W.DOB/111480 ,PUR/C.

[N
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File 174A-DN-57419 April 30, 1959
Inv Thomas Wilson, DJTTF

Thaddeus Mordecat Boles, Dob: 11/14/80, 7616 South Ingalls Street, Littleton,
Colorado, was interviewed by Inv Thomas Wilson, DITTF, and Inv Frank Vanecek, CBL on
04/22/99. After being advised of the interviewing investigators identification, Boles provided
the following information:

Boles obtained his GED in 1598 and was not antending Cotumbine High Schooi
at the time of the shootings. Boles stated that he was the individual who started the Trench Coat
Mafia group. He claimed to be the first person to wear a duster to school. He thought the group
size was now between 20 and 25 people. He had video classes with Dylan Klebeld and Eric
Harris and also played paintball with them at a field North of Sedaiia, Colorado. He said the
group even practiced fencing at Chris Morris’ house.

Boles stated the group oniy let people into their group if they liked them. There
were 1o other requirements to belong to the group. Boles stated the media was completely wrong
on the descriptions of group members. He said portraying them as criminals and bombers is not
correct.

Early members of the group were Chris Morris and Boles. In 1997 Edc Harris
and Dyian Klebold joined the group. Boles first met Harmis in the Spring of 1998 through
classes. Harris wore a duster. Kleboid was kmown to Boles from Ken Cary! Junior High School.
He originally met Klebold through Chris Morris.

Favorits music was KMFDM. Chris played the violin. Thaddeus played the
cello.

Boles used ACL on his computer. His name was MORDEC6181. Klebold was
VODKA, He did not recall the name used by Harris. Favorite games were WARCRAFT and
DOOM. Boles designed web pages for teachers at the High School. Other web designers were
Harris, Mormis, and Klebold. Klebold was the smartest of the group.

The group was not into nazs, but did take German classes and spcke German.

Boles stated the group was not violent. The only confrontations were between
their group and the football players. They drank aleohol, but did not use drugs.

Boles stated he would be very surprised if there were more than two people
invelved in the shootings.

Boles had no other information.
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PLENARR Arvada Police/Court System Page 1
Arvada Police Department 05/10/1999
NARRATIVE
P L L T T T TP E e R e e L T T
Ref # 95-12067 Reported Date 04/20/19%9 Time 12:39:32
Type ASSTOA Status RTF

Location 6201 § PIERCE ST

DET36 05/05/1999 05039%/VONDERCHE/MO 7304

JEFFERSON COUNTY CASE #9%-7625

I0 Detective Jim Vonderche is a member of the Task Force
assigned to investigate the Columbine shootings/murders with the
following repert being made in reference to control #1348. This
lead inveolved the assignment of interviewing a party identified as
Thaddeus Mordecail Beles, dob: 11/14/80.

Following is a synopsis of an interview conducted with
Thaddeus Boles by Colorado Bureau of Investigation Agent Jerry
Means and IO, Task Force members.

The interview with Thaddeus Boles was not an in-depth one due
to the fact that he had been previougly interviewed extensively by
other investigators including Aurcra Police Dept. Detective Tom
Wilson and C.B.I. Agent Frank Vanecek on 04/22/%9. The following
interview with Thaddeus "Tad" Boles was conducted at his residence,
9616 So. Ingalls St., Littleton, CO 80128, while his sister,
Abigail Belesg, dob: 03/10¢/82, was being interviewed by the
aforementioned investigators.

In discussing the two primary suspects involved in the
Ccolumbkine massacre, specifically Eric Harris and Dylan Klebold, Tad
Boles stated those were the only two individuals that he had
knowledge ag being directly involved in this incident. When
specifically asked where he was at the time that this incident
began, he stated he was home in bed because he had worked all night
the previous evening.

When asked if he knew if any of the Trench Coat Mafia members
had any weapons, he stated he did know that some of them had
various types of weapons. He stated almest everyone had
swords for collection purposes. He stated he knew that Joe Stair
and Chris Morris had bamboo swords. When asked if he knew if any
cof the Trench Coat Mafia members or associates had any weapons,
specifically gung, he stated he had no knowledge of them having any
type of guns. He alsc stated he had no knowledge of them
possessing or ever possessing any type of bombs or explosive
devices. He specifically stated he never saw Chris Morris ox Joe
Stair do anything with bombs.

When asked if he talked to amnybody in this group regarding
their feelings orx thoughts about the Columbine incident, he stated
he did talk to Chris Morwris who stated he was shocked and pissed
off because it happened. Tad Boles further stated Chris
Morris was angry because he was locking for hig girlfriend who was
at school at the time the incident started.

Tad Boleg further stated ancther acquaintance of his,
Brian Sargent, was at his (Boles) house after the Columbine
incident occcurred on Tuesday, April 20. Tad Boles stated they
drove over with three other kids to Clements Park because Brian
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PIRNARR Arvada Police/Court System Page 2

Arvada Police Department 05/10/195%
NARRATIVE
-t I - t 32ttt 1ttt ittt ittt ittt b P R - - &
Ref # 59-12067 Reported Date 04/20/1999 Time 12:3%:32
Type ASSTOA Status RTF

Location 6201 § PIERCE ST

DET36 05/05/1999% 050399 /VONDERCHE/MC T304

Sargent was in a panic because he could not find a friend of his.
Tad Boles further stated that Brian Sargent was made aware of this
incident at Columbine by hearing it on the news and that he arrived
at the Boles residence at approximately noon. He stated

Brian Sargent was accompanied by Frank Zirger, Nicole Dickey, and
Krista Weiner.

In discussing hiz knowledge of where Chris Meorris was on the
date of this incident, Tad Bocles stated Chris Morris was out
of schocol because he was sick that day. He stated Chris Morris
heard about the incident on the news and responded to the area with
Cory Friesen. Tad Boles stated the reason that Chris Morris went
to the area around Columbine High School was because he was lecoking
for his girlfriend whom Boles identified as being Nicole Markham.
Tad Boles further answered in response to questioning that he
never heard of Chrig Meorris talking of doing anything like what
happened at Columbine High School. He further stated that Chris
Morris wasn't able to find his girlfriend Nicole Markham but
he (Boles! found her and he then paged Chris Morris. Tad Boles
gtated he found Nicocle Markham at the Columbine library and learned
from her that she was in the school building when this incident
began.

In discussing his association/relationship with Eric Harris
and Dylan Klebold, Tad Beles stated he never talked to either cone
of thoge individuals through the Internet. Tad Boles did admit he
knows Robyn Anderson and that he in fact used to date hex. He
further stated Robyn Anderson is just a friend of the group known
as the Trench Coat Mafia and she knows all of the people involved
in that group.

During this interview, Tad Boles was asked if he had a
computer with him stating he does. He stated his Internet account
ig Tisace@USWest.net, and that he has no sub acgounts. He further
stated he has not received any e-mail from any of the individuals
associated with the Trench Cocat Mafia. He further stated the only
e-mail he has received is from a girlfriend whom he identified as
Kelly Griffith whe is attending college at the Univ. of Northern
Colorade in Greeley.

Upon qguestioning, Tad Boles denied he owned any type of
weapons or any explosive equipment or devices with this being
verified by his mother.

The interview with Tad Boles was completed at this time with

no further information being given by him regarding this
investigation.
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(kirh)

PROGRESS REPORT

CASE #99-16215

CASE TYPE : Assistance to Other Agency
INVESTIGATOR. : Kirby G. Hodgkin
DATE : 04/20/99

On 04/20/99 at approximately [ 156 hrs this Investigator was dirscted by Arapahoe Caunty
Sheriff's Office (ACSO) Lisutenant Lynn Spears (male) to receive a telephone call from a possible witness
concerning ap in progress incident at the following:

Columbine High School
620] South Pieree Street,
Jefferson County, Colorade

This Investigator went to the ACSO Communications Center (dispatch) so that the telephone call
could be recorded (audio tape);

ACS0 Communication
5686 South Court Place,
Littlaton, CO.

This Investigator was briefed by Communications Supervisor Arleen Acree (8104). Acree

reported that dispatch had received a telephone call from the following:
Brown, Brooks
Celi Phone #303-620-9984
Acree explained that according to Brown, one of the shooting suspects at the school was the
following:

Harris, Eric Age 18

Residence In
Columbine Knalls South subdivision
This Irvestigator then spoke with the following person via telephone:
Brown, Brooks William DOB 07/14/80
8003 South Vance Street,

Littteton, CO. 80128
303-972-0602

Brown reported that he is a senior at Columbine High school and that he attends class with
Harris. Brown has known Harris for four years and was friends with Harris two years ago. Brown has
Harris in his 3rd and 4th hour classes, Harris was not in either the 3rd or 4th hour class today.

Brown advised that after 4th hour class (approximately 1110 hes) Brown went outside to have a
cigarette, Brown was at the main entrance near the cafeteria. Harris drove up in Harris’s vehicle and
exited the car, Harris was alone and was carrying a light biue gym bag, Harris said to Brown, "Brooks I
like you get out of here.”.

When asked to describe Harris, Brown said, “He looks like an army (military) cadet.”. Brown
described Harris as follows:

Harrijs Physical
White, Male, age 18
(just turned 18, 2-3 wecks ago)}
5710”/Thin/Bin hair shaved
Clothing-
Bik pants, Blk shirt
No hat

Harris Vehicle
80’s, Blue, 2 Door
Make and Model Unknown
“Rammstein” {band} Sticker
(biack and white sticker)
In rear window of vehicle

Page 1 of 2 JC-001-010661



PROGRESS REPORT (kirb)
CONTINUATION #99-16215

Brown indicated that he did not ses Harris carrying a radio (boom box) nor has Brown ever
talked to Harris on a cellular telephone. Brown did not know if Harris had a cellular telephone.

Brown explained that in previous conversations with Harris, Harris talked about turning
eighteen. According to Brown, Harris indicated that he could not wait until he (Harris) turmed eighteen
because he (Harris) was going to buy a gun, Harris had talked to Brown about the kind of guns Harris
wanted to buy, but Brown could not say for certain what type of guns they were.,

Brown teported that purchasing guns was all that Harris would tatk about. Brown had seversd his
friendship with Harris (two years ago) because Harris was beginning to act strange.

Brown advised that he had left the school with & friend and that he telephoned ACSO from his
friend's cellular telephone, Brown and the friend were at that time infront of the following address:

6610 Upham Strest

While this Investigator was speaking with Brown, Brown’s father arrived on Upham street.
Brown advised that at his father's direction they were going to ieave the Upham location and go to their
home on Vance strest.

This Investigator made an inquiry utilizing the Colorade Crime Information Center (CCIC) and
ACSO In-House Computer records systems. The following information was obtained as a result;

ACR0O In-House
No Record of Contact
Harris, Eric ot/
Brown, Brooks

CCIC
Harris, Eric David DOB 04/09/81
CO. Driver's License #96-334-0922
M/S 071135 1bs/Bro hair/Grn eyes
Social Security #284-82-1478
treet,
Littleton, CO 80123

Vehicle
No Yehicle Registration
Harris, Eric ar/
Harris, Wiliiam at

Jefferson County

District Court
Docket #010981D0O0336
Defendant- Harris Eric David DOB 04/09/81
Deferred Sentence- Trespass (auto), Theft 500-15,000
Qriginal Agency
Jefferson County Sheriff’s Office

Case #98-2213

This Investigator spoke with Jefferson County Sheriff’s Office (Jeffco) Sergeant David Baldwin
via telephone, This Investigator advised Sgt. Baldwin of the information received from Brown. Sgt.
Baldwin provided this Investigator with a tslephone facsimile (FAX) number (303-271-5552). This
Investigator faxed the CCIC print out information to Sgt. Baldwin at approximately 1230 hirs.

This Investigator later spoke with Jeffco Detective Acierno via telephone. Detective Acierno
provided this Investipator with a second FAX number (303-271-5529). This Investigator transmitted a
second FAX of the CCIC print out information. Detegtive Acierno confirmed that he had received the
second FAX. Detective Acierno confirmed that Sgt. Baldwin was present in the same office with Acierno.

P
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ARAPAHOE COUNTY SHERIFF’S OFFICE

5686 S. Court Place
Littleton, Colorado B0120-12G0

FAX TRANSMITTAL SHEET

To: ‘én\_\j“ DJ\(Q._ BQHVJ" w}2_7, 55-52Date: 042040\

e son @aug‘l—?{ Sheerlfe D& Time: 12.3¢)
From: IQVMMLﬁgék—me t i 705 6‘7 7/

OM: Fax (303) Ph 03
734-5144 Sheriff's Administration............ 734-3101
734-5188 Patrol...........iiiiiiann. e 734-5106
734-5166 Headquarters - Second Floor......... 734-5107
795-7684 Records Center......... ceuviiiennnn. 785-4780

755-4919 Cowmunications Center............... 755-4711

795-4735

795-5864 SIS Investigations.

708-3491 Detention Administration............ 708-3407

708-3590 Justice Center Booking.............. 708-3532
_ 708-3433 Training......ccieiivniiianninninann 708-3430
e 795-4949% Littleton Detention............ ..., 795-4833

79%-4754 Envircnmental Crimes................ 785-4758

822-5308 Byers Substation .........-.... {303) 822-924¢

671-8925 District § Substation .............. 671-8908

Total number of pages _}i, including this page.

Remarks:

Haeels Erie David Do R 02078 |
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¥
R.OCODMVYOOOQ.CO0030C00.TXT ATTN: CAR X-12
QUERY ON:NAM/HARRIS. ERIC D DOB/1281040%
#%*¥ CCIC INFO MAY BE USED FOR CRIMINAL JUSTICE PURPOSES ONLY =%
kXx ONLY CCLORADRQ DMV FILES WERE SEARCHED - COLORADO PIN = QLN XXX
k% CONFIRM WITH COOLNOCOO BEFORE TRAKING ENFORCEMENT ACTION *x%®

STATE OF COLORADOD
COLORRDO DRIVER RECORD

.RIC BAVID HARRIS DATE: Q4/20/1999
ST TIME: 1Z2:24:26

JTTLETON Co 80123 INSURED STaATUS: INSURED

LIAS:

OLORADO PIN: 96-334-0922 SSN: Z284-82-1478 CDL CLASS:

ICENSE NUMBER: 963340922 LICENSE TYPRPE: MINOR LICENSE

EIGHT: 5 07 WEIGHT: 135 ISSUE DATE: 19970508

AIR: BROWN EYES: GREEN EXPIRATION: 19390429

ONOR: N SEX: MALE BIRTH DATE: 19810409

NDORSEMENTS: MNONE

ESTRICTIONS:

SREVIOCUS STATE AND LICENSE:

EEGULAR LICENSE STATUS: VALID

OMMERCIAL LICENSE STATUS: NOT APPLICABLE
lessage sent 4/20/9%9 12:24

Mt

14/20/99 12:25:34 Message received from NCIC

KK TENTION: CAR X-12

LClARE 2X-12

00030000

1D IDENTIFIABLE RECORD IN THE INTERSTATE IDENTIFICATION INDEX (III}
‘OR NAM/HARRIS. ERIC DAVID.SEX/M.RAC/W.DOEB/0409B1.PUR/C.

ND

lessage zent 4/20/99 12:25

1H

ATTN: X—=12 INVESTIGATOR KIRBY HODGKIN

1H NO CCIC RECORD NAM/HARRIS, ERIC DAVID DOB/040981

iessage sent 4/20/99 12:25

JC- 004-010664



H

exx CCIC TEMPORARY DISPOSITION OF INTEREST *xx*

NAME : HARRIS. ERIC DAVID DATE OF BIRTH: 04/0%/81
ARF TED: QC/C0/00.

ARRe ST NUMBER:

CaSE NUMBER: -

RELEASED FROM SUPERVISION:OQ/00/00

QFFENSE:

SENTENCE:

DISPOSITION: DIS BY PROSECUTION

PISPO DATE: 02/09/99

DOCKET NUMBER: DOZ01998ID000336 Q0001 0001 00001
AGENCY = JEFFERSON COUNTY SHERIFF - GOLDEM

assage sent 4/20/9%9 12:26

JC- 001-010665



BLK

LACKSTONE CASE SUMMARY

~SE 11098J000336 DEFN# I NAME HARRIS. ERIC DAVID ooB Q4/09/81
FENCY JEFFCO SHERIFF CASE® 98-2218 OFFN DATE 01/30/98
ARN ARR DATE
ILED 03/05/98 CT. DIV. JUDGE DEVITAJA FRISECUTOR BELLIPMJI CLOSED
OUNT CHARGE DISPO DISPO'D SENT'D
ool TRESPASS 1-AUTO-ANY CRIME DS (TEMP FOR 02/05/99
002 THEFT 500=15000 DS (TEMP FOR 02/05/9%
03 CRIMINAL MISCHIEF 10C~400 0SS (TEMP FOR Q2/05/99
ROMERTY

O—~DEFENDANTS
gasage saent 4/20/99 12:40

JC-001-010666



ARAPAHOE COUNTY SHERIFF’S OFFICE

5686 S. Court Place
Littleton, Colorade 80120-1200

FAX TRANSMITTAL SHEET

To: Detechive &clerno 303-27/ 5529 Date: 0‘2‘2@?‘%

' Time: 144
From: maﬁmxmgdd&kmm%w
FROM: FAX (303) Phone (303
734-5144 Sheriff’s Administration............ 734-5101
734-5188 Pabrol. . ...ttt e c i F9T-4422
734-5166 Headquarters - Second Floor......... 795-4708
795-7684 Records Center...... ..ttt eeanvanesas 795-4780

785-4919 Communications Center.

795-4711

795-5864 SIS Investigations.................. 795-4735
708-3491 Detention Administration..,.......... 7¢8-3407
708-3590 Justice Center Booking.............. T08-3532
708-3433 Traioing........cueiiiiinnniraiianas TOB-3430
795-494% Littleton Detention................. 795-4933
795-4754 Environmental Crimes................ 795-4758
822-5308 Byers Substation .............. (303) 822-9244
671-8925 Digtrict 5 Substation .............. 671-8908

Total number of pages {+] , ineluding this page.

Remarks:

foc pue Gg'r. E. Refﬂy this 15 Some. o€ the Informabion

WHJ‘C:.J'I r's b?*'ﬂg Loc Wan:[ee[ va ou” J’In-fes‘ﬁv'5q_+ap; who Are
intecvies'ney wichme at the ho;,v;:}njg'

0l

4oz, 507
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SUSPECT INFORMATION:

ERIC

62", 150 ~ THIN BUILD

Long brown hair

crooked teeth .

DAN

5°10-5’11, 155

BOTH SUSPECTS IN 5™ HOUR PSYCH CLASS, COLUMBINE HS STUDENTS
SEMI-AUTOMATIC RIFLES

POSSIBLE SHOT GUN

PISTOLS
EXTRA MAGAZINES

5 BOMBS - BASKETBALL SIZE OR BIGGER

JC-001-010668



ARAPAHOE COUNTY SHERIFF’S OFFICE

5686 S. Court Place
Littleton, Colorado 80120-1200

FAX TRANSMITTAL SHEET

To: E&&ﬂ.@@é&m@_ﬁr-ﬁ-—. Date: 0420399

Detecdive AtiecviD  FAX 303-2746629 Time: __ 1575
From: c ¢ 1) 0% - ~472,
FROM: FAX (303 Phon 303
734-5144 Sheriff's Administration............ 734-5101
T34-51BB Patrol...... ...ttt 797-4422
734-5166 Headquarters - Second Floor......... 735-4708
785-7684 Records Center......... .. ievinnnunnn 795-4780

795-4919 Communications Center 785-4711

795-5864 SIS Investigations.................. 795-4735

708-3491 Detention Administration............ 708-3407
708-3590 Justice Center Booking.............. 708-3532
T08-3433 Training.....iv it ineannnnnnneas 708-3430
795-4949 Littleton Detention................. 795-4933
795-4754 Envircnmental Crimes................ 795-4758
822-5308 Byers Substation .............. (303) B22-9244
§71-8925 District 5 Substation .............. 671-839408

Total number of pages _[+2 , including this page.

Remarks:

Progress ReporT

JC-001-010669



Control Number -DN4Q

WITNESS: BROOKS WILLIAM BROWN, DOB: July 14, 1980, POB: Englewood, CO, 77” in height,
160 Ibs., brown hair, blue eyes, Home address 8003 South Vance Street, Littleton, CO 80128, Home
phone: 303-872-0602, Occupation: Student at Columbine High School, associate of HARRIS

INTERVIEWER Agent RICHARD K. GRIFFITH, Colorado Bureau of Investigation, 690 Kipling Street,
Suite 4000, Denver, CO 80215, phone: 303-239-4211.

OTHER PRESENT: JUDY and RANDY BROWN (parents)
DATE/TIME QF INTERVIEW: April 26, 1999, 12:30 p.m.
PLACE OF INTERVIEW: 8003 South Vance Street, Littleton, CO 80128

With the permission of BROWN's parents, JUDY and RANDY BROWN, a witness interview was
conducted concerning BROWN’s knowledge of the shooting and bombing incident at Columbine High
School on April 20, 1999 at approximately 11:15 am. BROWN provided the following schedule of his
activities during the moring hours of April 20, 1599:

07:10 a.m. - 07:15 a.m.: Departed home and rode to school with his brother AARON in his yellow
Mercedes 240D.

07:15am.-07:30 a.m.: Smoking a cigarette outside the band room near the tenais courts with other
students.

0730 am. - 08:20am. Attended gym class.

08.20 am. ~09:20 a.m.: Dutles as reacher’s assistant (Ms. CRUTHERS) in Language Ars class,
09:20 am. - 10:20 a.m.: Attended Philosophy class.

10:20 am. — 11:10 a.m.: Artended Creative Writing class.

At approximately 11:10 a.m. BROWN left the school walking out the door just to the south of the main
enwance smoking a cigarette and walked down to Pierce Street. As he reached Pierce Street he observed,
HARRIS pulling into the student parking lot and park his car in the lot. However, he did not park the car in
his assigned space. BROWN advised he was operating a 1980°s year, two-door, gray or blue vekicle,
perhaps a Honda or Nissan. As soon as HARRIS parks his vehicle, BROWN meets him at the vehicle.
HARRIS is wearing a white tee shirt, biack pants and sunglasses. BROWN notices a light blue gym bag
with gray handles sitting in the parking lot next to HARRIS's vehicle. The bag is approximately 24” in
length and 18" in height and approximately [2" in width, BROWN cannot see inside the bag and doesn’t
know what it contained. He also related HARRIS was pulling one or two additional gym bags from the
back seat of his vehicle into the front seat. HARRIS attends third and fourth periods with BROWN and
BROWN made the comument that “you missed the test.” HARRIS replied, “it doesn’t matter now.”
HARRIS tells BROWN, “ BROOKS, I like you now, get out of here and go home; now!” BROWN
walked from HARRIS's vehicle to Pierce Street, thinking about what HARRIS said. At that point he hears
a loud bang and an explosion. BROWN runs down West Fair Drive knocking on doors for assistance.

BROWN advised the photo taken and placed in the 1998 Columbine High School Yearbook depicting
some of the individuals shooting was a joke because some of their favotite movies are Natural Born Killers,
Pulp Fiction and Reservoir Dogs, which depicts killings. BROWN advised this was a total surprise to him
and that it came unexpectedly. BROWN advised he had not previous knowledge that HARRIS and
KLEBOLD were involved in this.

JC- 001-010670



52

Brown's parents were given re-countact instructons in case their son remembers additional information the
investigator requires. BROWN could provide no other information relevant to this investigation.

Agent
Colorado Bureay of Investigation

JC- 001-010671



CONTINUATION o Reporting Agency Reporting Officer LCase Report Mo

SUPPLEMENT X JCSO GALLEGOS 99-.76258

Connecting Case Report No Vietim Name Original Report Date This Report

CONTROL NUMBER 3118 05-19-99

r ‘cation X HOMICIDE Offsnsa Status: Open % Exeeptionelly Cleared O | Recommend Case:  Review O

Pee,ugsification O Clearmd by Arest O Unfounded o Closure 3
Iﬁ(? Chuantity Brand Name Description Serial No %g\‘:ﬁ R,eggafnd I)grgiaL;:d
INVESTIGATION:

On May 13, 1999 and May 17, 1999, I reviewed video tapes from the media, in reference to coverage of the Columbine High
School shooting, I specifically reviewed interviews of Brooks Brown and both interviews i.e. The interviews conducted o 04~

20 -99 and 5-5-99 have the same basic information. [ found no discrepancies in the two interviews.

DISPOSITION:
Open.
JC- 001-010672
[Oprcef re Unit Number { Supervisor Initials and Dale Assigned To Page 1
I | oo o
ORIGINAL r INVESTIGATOR VICTIM SERVICES l GTHER ASAFI 498 JC3DI6T4
v,




PIRNARR Arvada Police/Court System Page 1
Arvada Police Department N6/09/1959
NARRATIVE
RS S SR R I R R R E S RS S S S S S S S e S R L N S S S S S S I L R S S S S T E ST O N S S EE =SS =S YA S ES RS s
Ref # 99-12067 Reported Date 04/20/1%%9 Time 12:39:32
Type ASSTOA Status RTF
S PIERCE ST

Location 620

DET104 06/0%/1999 060999 /VONDEROHE/KK

The fellowing supplement will be in reference to Arvada Police
Department CR %9- 12067 and will correspond with the Jefferson
County Sheriff’s Department CR $9-7625 regarding the Columbine High
School shootings/murders that occurred on 04/20/995. IO Detective
Jim Vonderohe is a member of the task force that was assembled to
investigate this criminal matter that occurred.at Columbine High
School. One of IO's duties on the task force is to adminigter
polygraph examinations to various subijects, as well as review any
polygrapn evidence regarding this investigation.

In regards to reviewing any polygraph informaticon, an article
appeared in the Rocky Mountain News on 06/03/9% stating that Brooks
Brown, a good friend and fellow classmate of Eric Harris and Dylan
Klebeld, passed a polygraph examination regarding the Columbine
High Scheool shootings/murders. The newspaper article gtated that
Brocks Brown was given a polygraph examination on 05/11/95 by David
Henigsman, a private examiner. David Henigsman is employed by
Alverson & Agsociates, Ing., 1930 South Federal Boulevard, Denver,
Colorado, telephone number 303-535-5067. It should be noted that
numerous requests have been made by leaders of the task force to
Broocks Brown and his parenta requesting that Brocoks Brown submit to
a polygraph examinaticn to be given by any polygraph examiner on
the task force. All of these requests made by the tazk force
leaders have been rejected by the Brocks Brown family or his
attorney for wvarious reasons.

The newgpaper article indicated that the scope of the
polygraph examination given to Brooks Brown consisted of him bheing
asked if he knew beforeshand of the attack, if he participated in
the shootings and if he purchased any guns or built any bombs that
were used in the Columbine tragedy. Mr. Henigsman is quoted in the
article stating that Brooks Brown told the truth to the best of his
knowledge and tliat he did not have any prior knowledge of the
shootings.

After reading this article, IQ telephoned David Henigsman at
his office on the morning of 06/03/%9. IO reguested a copy of all
charts and a copy ¢f all the gquestions that were asked of Brooks
Brown in his polygraph examination that he tock on 05/11/9%. IO
also confirmed that the polygraph examination was video taped.
David Henigsman advised that he would be gquite willing to provide
to I0 a copy of all the test guestions, charts and the wvideo tape
taken of this examination. He stated that, however, before he
could release these items to IO, he would first have to obtain
verbal permission from Randy Brown, the father of Brooks Brown, to
authorize such a release.

Bpproximately 15 minutes later, IO received a telephone call
from David Henigsman, who stated that he had just had telephone
contact with Randy Brown and had told him of IQ's request. David
Henigsman stated that Randy Brown's response to the request made by
IC was, "Absclutely not!* David Henigsman stated that Randy Brown

JC-001-010673



PIRNARR Arvada Police/Court System Page 2

Arvada Police Department 06/09/1595%
HARRATIVE
P L L L L L E R E L b e L T T L L rE I
Ref # 99-12087 Reported Date 04/20/1999 Time 12:35:32
Type ASSTCA Status RTF

Lecation €201 5 PIERCE 87
DET104 06/09/1598 05099%/VONDEROHE/KK
gave no reason of his refusal to release these items so that they
could be examined by members of the task force investigating this

case and to be placed inte evidence.

With no further information regarding this matter, this
concludes this report.

A\est el PTI

JC-001-010674



BROWN, KELLI
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CONTINUATION a Reporting Agency Reparting Officer Case Report No

SUPPLEMENT JCSO SCHOSHKE 99-7625-B

Connecting Case Report No Victim Mame Oniginai Repont Date This Report

i 04-26-99

s itian x First Degree Murder Offensa Swaws: Open a Exceptionally Cleared [m] Recommend Case: Review a

Reclassification O Cleared by Arrest O Untounded a Closure 0
If :)" Choantity Brand Name Description Serial No L éif,ﬂ‘;f, Regg\iflé.:cd D:giaugeed

INTERVIEW WITH KELLI BROWN

WITNESSES:

BROWN, KELLI LEA, DOB/08-22-81
W/F, 5'4", 150, brown/brown

5756 West Elmhurst Drive

Littleton, Colorado 80123

(303} 973-3238

PATTERSON, LODI, DOB/08-03-53, W/F (MOTHER OF BROWN)

same as above

FIKE, BRANDON, DOB/01-11-78, W/M (BOYFRIEND OF BROWN)

9564 West Elmhurst Place
Littleton, Colorade 80128
(303)972-8557

INVESTIGATION;,

On 04-21-99, at approximately 1820 hours, Investigator Peterson and I interviewed Brown at JCSO. Also present were

Patterson and Fike. Brown teld us that she was a best friend with a Robin Anderson and that on 4-20-99 Brown was at

Anderson’s house in the evening.

At approximately 1930 hours, that date, Anderson confided in Brown that Anderson had actually purchased three weapons

for “Dylan and Eric™ at a Sunday gun show in December “98 or fanuary *99. She further told Brown that she had purchased

Officer Signature Unit Number | Supervisor Initials and Dar-
__S:/Z I/
SERVICES - l OTHER

ORIGINAL x PNYESTIGATOR VICTIM

JC- 001-010676

Page L
of 3
| ASAF3 4/98 JCSDit674




CONTINUATION ]

Reporting Agency

Reporting Officer

Case Report No

SUPPLEMENT M JCSO SCHOSHKE 99-7625-B
Connecting Case Repon No Victim Name Original Reporn Crate This Repor
04-26-99

on

x First Degree Murder

Offense Swms: Open a Exceprionally Cleared a

Recommend Case:  Review C

Reclassification O Cleared by Amest 22 tUnfounded ] Closure jm}
lem X - . Yaiue Value Yalue
Ma Cuanrity Brand Name Cresetiption Serial Ne Stojen Recoversd Damaged

(with their money) a double barrel shotgun for Dylan and 2 semi-automatic rifle and another type of gun for Eric. Dylan and

Eric were present at the time of the purchase and Anderson made it clear to Brown that she had signed no documents.

Brown did not know if there had been a receipt for the purchase and it had been a straight cash deal.

Brown remembered that back in December ‘98 or January ‘99 Anderson had teld her that she “had done Dylan and Eric a

favor,” but would never expound on what it was until 4-20-99. Brown described her relationship with Dylan and Robin as

all close friends and when she heard the news of the events at Columbine High School, Brown was very surprised. She

described Dylan as very quiet and shy uniess he knew you, then he was fairly prasent. She did not know Eric as well
PLEM AT

On 04-17-99 into 04-18-99, Dylan and Robin had actually gone to the prom and after prom with Brown and Fike and had

been to Brown’s residence that evening. On that evening Dylan seemed happy and even got on the dance floor with Robin

{which seemed very uncharacteristic for him). Over the last month or so Dylan has become more and more withdrawn,

Although Dylan was very much against “jocks,” Eric was much more prejudice. Eric was also very hateful and could be

more so to those he did not know. Brown knew Eric’s nickname to be “Hitler” and “Reb,” and Dyvian’s to be “Vodka.”

Brown did observe Eric and Dylan using German phrases in school, but figured that they were just quoting lyrics to songs

that they listened to. Both Eric and Dylan always had their dusters with them and would take good care of them. Brown alse

described both Dytan and Eric ggd-computer hackers, always piaying the games “Doom” or “Quake™ over the Intemmet. Both

Dylan and Eric would always dress in black, but were not considered “Goths.”

Brown knew nothing of their activities with weapons or bombs, but did know of pop cans that had been shot with BB guns,

“which every young boy has and does.”

Brown identified Eric and Dylan’s associates “Trench Coat Mafia” as Nathan Dykeman (unknown spelling), Tim

Castlewood, Chris Morris, and Monica Schuster. Brown denied being in the “Trench Coat Mafia” and actually thought that

it was just a group of friends who would wear dusters and hung out together.

JC-001-010677
Officer Signature Enit Number | Supervisor Initials and Date Asgiened To Pags 4
£
ez Sz ¥ o2
ORIGINAL )(’ J INVESTIGATOR VICTIM SERVICES | OTHER ASAF3 3/98 JCSD/I6T



CONTINUATION 0 Reporting Agency Reporting Officer Case Report No.
SUPPLEMENT X JCSO SCHOSHKE 99-7625-B
Connecting Case Report No Yictim Name Original Repart Date This Report
04-26-99
B ion x First Degree Murder Offense Status: Open ] Exceptionally Cleared a Recommend Case: Reviaw i
Reclassification O Clearsd by Arest O Unfounded ul Closure a
Jﬁ’;’ Quantity Brand Mame Degeription Serial Ne 3:3‘]';; Re\c‘rg&é&d Dfr:gﬂe:d

Brown concluded by saying that she used to attend Columbine High School, but was now taking correspondence courses and
planned on graduating early, but did know these people from when she did go there. Brown also expressed a real concern for

her best friend, Anderson, for having purchased those guns, although she professed to know nothing of Erie or Dylan’s

intentions with those guns.

DISPQSITION: Open.
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The following supplement will be in reference to Arvada CR#%9-
12067 and connected with Jefferson County Sheriff's Department
CR#99-7625 in reference to the Columbine High School mass murders
that occurred on April 20, 1599. This report is being given in
reference to an interview conducted with Kelli Lea Brown, DOB:
08/22/81, who is a student at Columbine High School. She was
interviewed by Inv. Mike Gallagher with the Jefferson County
District Attorney’s Qffice and IQ, Det. Jim Vonderohe, Arvada
Police Department, who are members of the Columbine High School
Task Force which is the body that is spearheading the investigation
into thig ecriminal act committed at that school.

The interview with Kelli Brown was conducted at her residence,
5756 W. Elmhurst Drive, in Littleton, CO, telephone #303-573-3238,
wit her mother, Lodi Patterson, present during this interview.

After Inv. Gallagher and IO introduced and identified
themselves to Kelli Brown and her mother, they advised the
aforementioned investigators that they had responded to the
Jefferson County Sheriff's Department the previous evening, at
which time, a complete interview was given by Kelli. Given this
information, & complete interview with her was not conducted at
this time, but rather, some follow up questions were asked of her
which are contained in the following synopsis.

After advising Kelli Brown that the afcorementicned
investigators had received information that she knew that Robyn
Anderson had been involved in the purchase of weapons for the two
suspects in this crime, Eric Harris and Dylan Klebold, she stated
that was correct. She stated that on the evening of the Columbine
High Schocl murders, 04/20/99 at approximately 7:3¢ p.m., she went
over to Robyn Anderson’s and went upstairs to her bedroom. Kelli
Brown stated that at this time, Robyn Anderson reminded her that
back in December or January, she told Kelli that she had done a
favor for Erie Harris and Dylan Klebold, but at that time could not
gay what it was. Kelli Brown stated that on this evening,
04/20/99, Robyn Anderson told her what that favor was. Kelli Brown
stated that Robyn admitted to her that hack in December or January
on a Sunday, she had gone with Eric Harris and Dylan Klebold to a
gun show in Denver and helped them purchase three weapons. Kellil
Brown stated that Robyn went along with the two suspects involved
in this ¢riminal investigation because she was eighteen years old
and they were only seventeen vears of age, which disallowed them
from making any gun purchases. Xelli Brown stated that Robyn also
went along because the person under age needed an eighteen year
old, or older, individual to get into the gun show.

Kelli Brown stated that Robyn told her that once inside the
gun show, Dylan Klebold purchased one shotgun and Eric Harris
purchased one shotgun and one semi-automatic rifle. Kelli Brown
stated that Robyn told her that she (Anderson) did not have to sign
anything in order for the guns to be purchased. Upon guestioning,
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Kelli Brown stated that Robyn Anderson did not mention anything
else that they purchased, other than these three weapons.

Kelli Brown stated that when Robyn Anderson told her this
information on the evening of 04/20/9%, she stated that Anderscn
had more guilt bhecause of what the two suspects did in the use of
these weapons, rather than feeling guilty about being directly
involved in the purchase of these weapons and getting into any
possible illegal trouble because of her actions at the gun show.

Based upon a previous investigative lead that Inv. Gallagher
and I0 had in reference to this criminal investigation, Kelli Brown
was asked if zhe knew anyone by the first name of Eric. She stated
that she did and she knows this person to be a senior at Columbine
High School, with him driving & white Bronco. She further stated
that this Eric was not close friends with either Eric Harris or
Dylan Klebold.

In response to another guestion, Kelli Brown stated that
Brandon Fike, age 21, was her date for the prom the previous
Saturday. She stated that a group of them, including Dylan Klebold
and Robyn Anderscn, who went to the prom together as a date, all
left from her place in a rented limousine. She stated that after
the prom, Dylan Klebold and Robyn Anderson came back to her place
at approximately 0330 hours. She stated that Dylan then picked up
his tuxedo and Robyn took him home. She stated that Robyn Anderson
then came back to her residence and stayed the rest of the night,
with her leaving for her home the following morning between 10:00
a.m and 11:00 a.m.

When asked if she knew anyone that was at the prom or after
prom that had green colored hair, she stated that a Lucas Johnson,
who is approximately 578" oxr 5'9" tall, may have green spiked hair.
She further described Lucas Johnson as a person who wears raggedy
ciothes and bright colored t-shirts.

In an attempt to identify all of the individuals who went
together in the rented limousine that left from Kelli Brown'’s house
on the night of the prom, she stated that the following people in
the limousine, besides herself and her date, Brandon Fike; included
Dylan Klebold and Robyn Anderson; Nate Dykeman and his date, Kristy
Epling; Menica Schuster and her date, Steven Partridge; Jana Buchel
and her date, Brad Simpson; and Jessica Hughes and her date, Paul,
with him being out of high school and her not knowing his last
name.

In an attempt to identify the relationship between Eric Harris
and Dylan Klebold with some other names that have surfaced in this
investigation at this time, the aforementioned investigators ran a
series of names by her to see if she could shed any light in this
area. In regards to Zach Heckler, Kelli Brown stated that he is
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friends with the two suspects, but that he definitely had no idea
as to what they were going to do in regards to the mass murders
they committed at Columbine High School.

In mentioning the name of Chris Morris, she stated that he was
friends with both Eric Harris and Dylan Xlebold and was a member of
the "Trench Coat Mafia." She further stated that Nicole Markham
was his girlfriend.

In being asked the names of Joe Stair and Brian Sargent, she
stated that she did not know what association or relatiecnship those
two individuals had with the two suspects in this investigation.

When agked the name of John Savage, she replied that he had no
connection with the "Trench Coat Mafia" or with the two primary
suspects in this case.

Upon being asked if she had any possible thoughts as to who
else might be involwved in this heinous crime, she stated that the
only other pergon that she could think of would be
She further replied that she did not see him at the™
festivities that was held at Columbine High School that evening,
although she believes that he did attend that function.

Kelli Brown stated that in talking with Zach Heckler, she
stated that he told her that he couldn’'t believe that this
cccurred. She stated that he told her that Dylan Klebold and him
talked everyday and that he had nc idea that Eric Harris and he had
planned te do this. Kelli Brown further stated that she dees not
believe that the two primary suspects in this case would have gaid
anything unless they wanted someone to know what their plans were.

When asked to describe Dylan Klebold's personality or actions
on the night of the prom, Kelli Brown stated that he was the same
happy person that he normally is and was very talkative and
friendly during the evening of the prom, with him joking a lot.

Kelli Brown further advised the investigators that she knows
that Dylan Klebold and Eric Harrisz have a bowling class that begins
at approximately 0615 hours, several times during the week and that
also on their bowling team are Chris Morris and Nate Dykeman. She
further stated that she does not know if any of these individuals
were present or not at the bowling class on the morning of
04/20/99. She followed up the previous statement by stating that
she knows that Eric Harris and Dylan Klebold did not attend sgchool
on the morning of 04/20/99% because one of her classmates had told
her after this incident that Eric Harris was not in his third hour
class and that Robyn Anderson had told her that Dylan Klebold was
not in his second hour class.

Kelli Brown advised the investigators during this interview
that although she’'s a student at Columbine High School, she
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presently is one credit short of graduating and, therefore, is
taking a correspondence ¢lass. She stated that because of the
correspondence class, she really does not have to attend in person
any class at Columpbine High School.

Kelli Brown was then asked another name, with that person's
name being Robert Perry in regards to his association with the two
primary suspects. 5She stated that she believes that Robert Perry
attends Columbine High School, unless he has dropped out recently.
She further stated that Robert Perry is also a member of the
"Trench Ceoat Mafia."

Xelli Brown was then asked to tell the investigators what
Robyn Anderscon had told her in regards to her initially finding out
what was taking place at Columbine High School in reference to the
mass shootings and bombings that occurred there on 04/20/99. Kelli
Brown stated that Robyn told her that she went to lunch with Monica
Schuster and Tammy Golden sometime prior to this tragic event
beginning. Kelli Brown stated that Tammy Golden and Monica
Schuster are very straight and would have no knowledge or
inveolvement in this ecriminal act. In continuing with the actions
of Robyn Anderson, she stated that Robyn told her that as they were
coming back from lunch, a cop followed them into the school parking
lot. She stated that when Robyn parked her car, the police officer
told her and the other two girls to stay in the car, turn the radic
down and keep as low a profile as they could, since there were
gunshots being fired in the gchosl. Rebyn Anderscn told Kelli
Brown that she observed two people laying on the ground in front of
the school and further, cbserved that one of the individuals was
not moving. Kelli Brown was alsoc told by Robyn Anderson that she
{Anderson) saw two people moving around in the library, with one
wearing a white t-shirt, but she could not identify who they were.
Robyn Anderson also told Kelli Brown that she observed paramedics
take one of the two injured individuals who was laying on the
ground.

Kelli Brown stated that Robyn Anderson told her that she d4id
not know that the two primary suspects were Eric Harris and Dylan
Klebold until it was broadcasted on the news that evening. Kelli
Brown then stated that it was her personal opinion that Robym
Anderson was either highly suspicious or kind of knew before the
two names were mentioned on the news that evening, as to who was
invelved in this incident. Kelli Brown stated that she believes
that Robyn Anderson definitely knew that it was Eric Harris and
Dylan Klebold who committed this criminal act when it was initially
mentioned that several members of the "Trench Coat Mafia" were
involved in this crime. She stated that she believes that Rocbyn
Anderson conly confirmed her suspicions when it was mentioned on the
news that evening.

Upon asking Kelli Brown her opinion as to how all the weaponry
and the bombs were snuck 1lnto the school and used in this crime
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without detecticn, she stated that it would be guite easy when no
one else is around to observe this being done. She stated that in
the early morning hours, beginning at approximately 5:30 a.m., no
one is in school, except for the janitors. She stated that the
janitors arrive between 4:00 a.m. and 4:50 a.m,, at which time they
unlock the doors to the school. She further surmised that Eric
Harris and Dylan Klebold had help in carrying the bombs and guns
into the school or that they carried them in over a periecd of time
and hid them. She then suggested that some good hiding places for
this type of equipment included empty student lockers or small
rooms that are located throughout the school. She further stated
that another good place probably would be in the ceiling vents
where some things such as bombs and guns could be hidden.

Prior to conc¢luding this interview with Kelli Brown, she was
asked if there was a third suspect in this shooting, who she
thought that person might be. She responded by stating that the
only other person who ¢omes to her mind that would be a suspect in

this, would be WY

With no further information being given by Kelll Brown
regarding this investigation, the interview was concluded.

g i
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The following is a supplement in regards to the Columbine High
School shooting incident, with this report being dictated by Det.
Jim Vonderche, Arvada Police Department, reference Arvada CR#9%9-
12067 and Jefferson County Sheriff's LDepartment CR#52-7625. The
following interview was conducted by Colorado Bureau of
Investigation Agent Jerry Means and Det. Jim Vonderche, Arvada
Police Department, who are members of the task force investigating
this mass homicide.

The above mentioned law enforcement officers interviewed Eric
5. Dutrc on 04/28/9% at approximately 1125 hours, since it had been
known that he was a present or past member of the "Trench Coat
Mafia" when he attended Columbine High Scheel. The following
interview took place in an office at Eric Dutro’s present school,
Colorado Finest Alternative School, 2323 W. Baker 5t., Englewood,
CC, 303-234-5786.

The following is a detailed synopsis of the interview
conducted with Eric Dutro. Eric Dutro advised that his date of
birth is 05/28/80, and that he presently resides with his parents
at 7375 W. Polk Ave., Littleton, CO 80123, 303-273-0344. He
identified his parents as being Rich and Diane Dutro, with his
father’'s work number being 303-234-3314, and his mother’s work
number being 303-789%-2166. He further stated that no law
enforcement officer has spoke to him yet regarding the Coclumbine
High School incident, but that Jefferson County Sheriff’s Deputy
Don Estep had been trying to get in touch with him in order teo
conduct an interview.

Eric Dutrec stated that he usgsed to attend Columbine High School
from 1994 through 1997 and then switched schools to the school that
he is presently attending. He stated that he did make the switch
because he was being teased by students and faculty at Columbine
High Schpel. Although he would not gpecifically identify any
faculty members at Columbine High School, he stated that they would
single him out and unduly harass him. He stated that it was
usually either the football coaches or the principal, Frank
DeAngelies. He stated that the students were even more cruel to
him, although he again would not give any specific names. He
stated that they would call him a "freak" and sometimes corner him
in the halls and throw things at him or call him a fagot. He
stated that the kide that did this were pecple from all different
groups within the scheol structure.

Eric Dutro stated that while attending Columbine High School,
he was on the "OM" team, which he identified as being the "QOdyssey
of the Mind Team." He stated that this was a schocl sancticned
function, with him competing against teams from other schools. He
stated that some of the members on his team included Adelina
Escobel, Sarah Hibechweller, Mark Lee, and Sarah Merchausen. He
further stateg¢ that the team’s photograph is in the 1997 Columbine
High School yearbock, with most of the team members in this
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photograph. He atated that he would have been in the senior class
of 1998 had he graduated from Columbine High School.

Eric Dutreo advised the interviewing officers that several of
the people who he ran arcund with at Columbine High School included
Michelle Budrow and Joe Stailr. He further stated that he has known
Joe Stair since the eighth grade. He stated the last Time he saw
either of these two individuals, or even talk to them, has been
almost a yvear ago.

Erie Dutro stated that he does have a computer at home, but
currently does not have Internet access with it. He stated that he
received a new computer during Chriastmas 1558, and that at the
present time, his 0ld computer does not work. He stated that
previously he did receive E-mail on the Predigy Internet, but
cannot recall what his user name was before December 15%8. He
further stated that he has never talked to anyone specifically on
the Internet. He stated that his Prodigy account is still active
and that he has not cancelled it at this time. He further stated
that bhecause of modem proklems, he cannot really get into his new
computer to do anything.

Again, redirecting the conversation back te his school days at
Columbine High School, Eric Dutro stated that he hung out with the
group known as the *Trench Coat Mafia,” although they just called
themselves friends with each other. He stated that the term
"Trench Coat Mafia" developed because the group of friends that he
was involved in hung out together and other people began calling
them the "Trench Coat Mafia" since some of them wore long dark
trench coats. He stated that included in this "Trench Coat Mafia®
were Joe Stalr, Chris Morris, Brian Sargent., Phaddeus Boles and
himself.

Eric Dutro stated that the previocus day, 04/27/%9, he talked
to Phaddeus Boles between 1830 hours and 1700 hours regarding the
recent events at Columbine High School. He stated that he saw
Phaddeus Boles in the area where Boles lives, near Ken Caryl
Middle Schocl. He stated that the previous day, after meeting
Boles, he went over to Phaddeus Boles’ house for a short time.

He stated that Tad Boles was very upset because people were trying
to blame him for the incident at Columbhine High Scheool. He stated
that both Tad Boles and he agreed that it was a bad thing that
happened at the schoel and added that Tad Boles feels that the
media has been blaming him for this incident. He further stated
that Tad Boles did not say who he thought was involwved in the
incident at Columbine High School.

Eric Dutro further stated that he also talked to Abigail
Boles, Tad’s sister, while he was at the Boles’ residence, but
that she did not have much to say regarding the ghooting incident
at Columbine High School.
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Eric Dutro stated that hefore the sheoting incident at
Columbine High School on 04/20/99, it been three weeks since he was
near that school. He stated that the last time he was there, he
took a walk in Clement Park between the hours of 1900 and 2000
hours. He stated that he does live c¢lose to the school and can
walk from his house over to Clement Park. He stated that on this
evening, he walked alone and did not see anyone who he knew. He
further stated that he walked around the lake and then went home,
with him arriving at home at approximately 2100 hours. Eric Dutre
stated that he has not been back to the school since that time.

Eric Dutro further informed the officers that he has a 1953
Ford Tempo, blue in color, that he drives and that he does have a
valid dyriver’s license. He further stated that he did not have any
nicknames when he was associated with the "Trench Coat Mafia" and
that the only nickname that Phaddeus Boles had was "Tad."

When asked to describe his daily activities beginning on April
19, 1995, Monday, he stated that he had spent the night at his
girlfriend’s home in Arvada. He identified his girlfriend as being
Ashley Ross, who lives in the area of Ralston Road and 0Old
Wadsworth Blvd. He stated that her telephone number is 303-421-
£947, and that her mother’'s name is Pauline. He stated that on the
morning of the 19th, he got up between 1030 hours and 1100 hours,
with only Ashley Ross and him at the residence, since Mrs. Ross
went toc work. He stated that he went outside in order to smoke a
cigarette and then watched T.V. and hung out with Ashley the entire
day at her home. He stated that her mother works between 0800
hours and 1730 hours. He stated that he never left the Rosa
regsidence that day and that Ashley’'s mother came home that evening
with all of them staying at the residence for the remainder of the
day. He further stated that he spends approximately six days or
nights a week with Ashley at her residence.

Eric Dutro stated that the reason that he was staying with
Asghley at her residence sc much during this time pericd was
becausge there was an outstanding warrant for his arrest and that
his attorney was working to squash that warrant. He also stated
that neither Ashley, Rosg or he attended schocol that day. He
stated that he did telephone his attorney, Jeff Matthews, several
times that day regarding his outstanding warrant. He stated that
since that time, his warrant has been cleared. He stated that the
warrant was for possession of a schedule I controlled substance.

Eric Dutro stated that on Monday night, April 1%th, he again
stayed with Ashley at her residence and the only telephone calls he
made were to his parents and his attorney. He stated that he did
not talk with any of his ex-friends or anyone that was associated
with Columbine High School.

On the following day, Tuesday, April 20, 1599, Eric Dutro
stated that he still hadn’t had the warrant cleared, so he
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continued staying at Asghley’s rasidence. He stated that the two aof
them again missed scheol that day, but that he did not call in and
let the school authorities know that he was not going to attend
that day. He stated that, in fact, he missed all of that week and
missed the Monday of this week, April 26th, asg far as attending any
school. He stated that the warrant was cleared on the previous
Wednesday, but did not give any reason why he did not go back to
school. He further stated that he went to Jefferson County Court
this past Wednesday with his attorney, during which time, the
warrant was taken care of.

In directing Eric Dutro‘s attention back to Tuesday, April
20th, he =ztated that he woke up at noon at Ashley’'s residence, but
was not made aware of what was occurring at Columbine High School
until approximately 1500 hours that date. He stated that he
learned of the Columbine incident through his sister, Angela Dutro,
who telephoned him at Ashley Ross' residence and informed him of
what was taking place at the school. Eric¢ Dutro stated that his
sister, Angela, used to attend Columbine High School, but dropped
out before graduating. He stated that she is presently 23 years of
age and lives with nis parents at their residence. BHe stated that
when Angela telephoned him at 1500 hours on April 20th, she told
him that this incident was being carried by all the T.V. stations
regarding someone holding student hostage at Columbine High Scheol.
He stated that she did not tell him any names as to who might be
participating in this hostage/shooting incident.

Eric Dutro stated that he then turned on the T.V. at Ashley’s,
in order toc find out more about this incident. He then made it
very emphatic, almost to the point of being bitter, about not
believing in anything that the media says or broadcasts on T.V. He
stated that from the news accounts on the televisicn, they were
reporting that two gunmen were throwing bombs and shooting people
in the school. He stated that he believed that part of the story,
but did not beliewe the "ecircumstantial things" that were being
reported. He gpecifically stated that he did not believe that it
wag the "Trench Coat Mafia" that was involved and that except for
cne possible exception, all of the people in that group are good
pecple.

Eri¢ Dutro stated that the only person who might do something
like this who was 1n the group would be . He stated
that he is saying this from a personal level, since he does not
like 4uiNER bccauce GEUBRME pulled a knife on him one time
when he was attending Columbine High Schocl. He stated that after
this incident, then obtained a restraining order
against him since claimed that he heard that a bunch of
pecple, including Eric Dutro, were going te jump him. Eric Dutro
stated that since that time, and he have made peace
with each other and that they have never physically fought cne
ancther. He further stated that he has never heard
make any comments as to committing any violent acts against the

JC-001-010688



PIRNARR Arvada Police/Court System Page 5

Arvada Police Department 06/09/1959
NARRATIVE
I SR S S S S S SIS SN S S S S S S S S S S A A TS S S S S S S S I TS S S S ST S S S S S S SIS =S=EST==o==o o
Ref # 953-120867 Reported Date 04/20/1999 Time 12:3%:32
Type ASSTOA Status RTF

Location 8201 S PIERCE ST

DET28 04/25/1999 042899/VONDERQHE/SH 7304/ APPEE0S

school or within in the school.

In response to directing questions to Eric Dutro, he stated
that he never knew any of the "Trench Coat Mafia" members to have
or carry weapons or any explosives. He further stated that he
never heard any of them blowing up anything with any type of
explosive device. On a perscnal level, Eric Dutreo denied ever
owning a weapon in his life and ¢laimed that he never teck any type
of weapeon to Columbine High School, nor has he even been accused of
ever taking a weapon to that school. He stated that in regardszs to
drugs, he does not know of any drug usage being practiced by any
member of the "Trench Coat Mafia' group, but did admit to using
drugs after he left Columbine High School.

In redirecting Eric Dutro’s attention back to Tuesday, April
20th, he stated that he was watching the events develop regarding
Columbine High Schocl on T.V. He stated that during this time, he
was with Ashley at her residence and that he never contacted anyone
at that time, ejther in persom or by telephone. He stated that he
never left Ashley's residence on that day. Eric Dutro stated that
he was pretty much in total disbelief that this was occurring at
Columbine High School. He further stated that he has not seen
anyone on television newscasts that he used to hang out with at
Columbine High School.

Exric Dutro admitted that the previous day, he drove by
Columbine High School, but that he never stopped to see the school
or stop to see the memorial displays in Clement Park. He stated
this was the first time since the incident occurred on April 20th,
that he has even been near the school. He again stated that he had
net been near or on the school grounds for the past three weeks.

He stated that when he did drive by the school the previcus day,
Ashley Ross was with him. He stated that the reason he even was in
the area was because he went to his house and that he had a dental
appointment at approximately 1530 hourg. He stated that after the
dental appointment, he then met with Tad Boles bhetween 18600 and
1630 hours, and that during this meeting with Tad, Ashley Ross was
alsc with him.

In discussing who might possibly be involved in the Columbine
High School incident, he stated that the first time he heard that
Eric Harris and Dylan Klebold were invelved was on Tuesday, April
20th, either during that evening or on the following Wednesday
evening, with this being broadcasted on television. He again
stated that he did not believe this was true because i1t was coming
from the media and that he had not been able to ceonfirm that fact
at that time. Eric Dutro stated that at the present time, he
doesn’t really know what to believe in regards to Eric Harris and
Dylan Klebold being involved in this incident. He stated that he
has only talked to these two individuals on several ogcasiong, and
that they really were not within the group known as the "Trench
Coat Mafia." He further stated that he has never seen Chriz Morris
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or any of the "Trench Coat Mafia" members with Eric Harris or Dylan
Xlebold.

Eric Dutro advised the officers that he never actually knew
Eric Harris or Dylan Klebold and that the first time he recognized
them was when he was in the eleventh grade, prior to him dropping
out of Columbine High School. He stated that he has neot had any
type of countact with them singe leaving Columbine High School. He
further stated that he hasg not even heard their namee mentioned by
anyone else within the "Trench Coat Mafia® group.

When asked if he had any knowledge of any other participants
involved in the Columbine shooting massacre besides Eric Harris or
Dylan Klebold, he stated that he had no idea of who else might be
involved. He again stated that he feels that the media is very
biased when it comes to reporting any additional participants, but
that at the present time, he deoesn’t know if any other people are
involved. He further gtated that he cannot think of anyone else
who would be involved, but feels that there might be a possibility
based upon the number of expleocsives or bombs that were used in this
incident. Following up on that point, he stated that he never knew
of any of the "Trench Coat Mafia" members to be involved in any
type of activity invelving bombs or explosive devices.

Eric Dutro stated that he does not know anycne who was killed
at Columbine High School on a personal basis, but did state that
there is a probability that some of the wvictims were the same
pecple who harassed him when he was attending Columbine High
School. He further stated that he has seen some of their
rhotographs in the papers or pictures on T.V. When questioned
about any involvement that the members of the "Trench Coat Mafia"
had in regards to Naziism or the study of Hitler, he stated that
none of them were inveolved in this type of activity. He further
stated that he could not believe the media on this point because he
gan't believe anyone would even want to idolize Hitler.

Eric Dutro stated that he has not heard anyone at Colorado
Finest Alternative School talk about who could have been involwved
in this tragic incident at Columbine High School.

Upon meeting Eric Dutre for this interview, he was wearing a
black trench coat, which he stated he has had for the past three
years. He stated that his parents bought it for him at Sam's Club
per his requesgt, since he initially was locking for a Halloween
costume and was going to use it for a Dracula outfit. He stated
that the Dracula ocutfit did not work out, but that he liked the
trench coat sc much, he began wearing it. This trench coat was
examined by Agent Means and Det. Vonderohe, with only cone small
zipper pocket being located on the left, inside chest area. The
only exterior pockets on the coat were one on each side along the
hip areas. He stated that members of the "Trench Cecat Mafia" had
similar, but different trench coats which could be purchased at
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several different ocutlets.

In discussing specific individuals invelved in this
investigation, Eric Dutro stated that the last time he talked to
Eric Harris, was 1 1/2 years ago, before he (Eri¢ Dutro) left
Columbine High School. Eric Dutro described Eric Harris as being
a loner, which all the more, prompted Bric Dutro Lo want to become
his friend. He stated that Eric Harrig never talked about any
viglent acts or doing anything violent during his associaticon with
him. He further stated that when he knew Eric Harris at Columbine
High School, he does not believe that Harris owned a trench coat at
that time. Eric Dutro alsc stated that he has never been at Eric
Harris’ home.

In regards to Dylan Klebold, Eric Dutreo stated that he assumes
that he has talked to Dylan in the past, but he can’t recall
specifically when that was or what the discussion would have been
about. He also stated that when he knew Dylan Klebold at Columbine
High School, Klebeold did not own a trench coat at that time.

In discussing his association with Joe Stair, he stated that
Stair 1s a lot like him as far as being "deorky" and a loner who was
being picked on by cther people. He stated that Joe Stair and he
became associates because the two of them were being picked on by
other people and that they agreed that they really didn’'t care
about these other people, as long as they had a friendship between
the two of chem. Eric Dutro stated that Joe Stair nevey talked to
him or in general about getting a gun or klowing things up. Erie
Dutro then became quite emphatic about the peoint that both Joe
Stair and he did not like guns or bombs and feels that guns should
have never besen invented. He stated that the last time he
personally talked to Joe Stair was ten or eleven months ago. He
further stated that he also does not know if Joe Stair hung cut
with Eric Harris or Dylan Klebold.

Eric Dutro stated that he believes that Joe Stair graduated
last year from Columbine High School, but does not know what he is
doing at the present time. Eric Dutro also admitted to having bheen
to Joe Stair’s house in the past. He stated that Joe Stair likes
to role play and also play video gamesg. He stated that people
don’'t like Joe Stair, but that he persgonally thinks that Joe is a
great guy. He stated that people don‘t like Joe Stair because he
comes off as a "non-people perscn," although that is a mistaken
identity.

Eric Dutro stated that he does not believe Joe Stair had a
trench coat during the time he knew him at Columbine High School.

When asked by the investigators that if he thought that Joe
Stair was such a great guy, why he has not had contact with him for
the past ten or eleven menths, Eric Dutro stated that the reason
was becaugse he has been busy with school and just wants teo go home
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and sleep.

Eric Dutro stated that he cannet think of anyone elsze who
might be involved in this incident at Columbine High School, other
than maybe , who might have more knowledge than what is
being said by him. Eric Dutro went on to state, however, that

is not the violent type who would do such a thing as
has been done to Columbine High School.

Upon regquest by the investigators, Eric Dutro produced his
driver’s license, which showed his full name to be Eric Scott Dutro
with his Colorado driver’s license number being 56-100-09%01. He is
degscribed ag a white male, 52", 140 1lbsg., having brown hair and
brown eyves.

With nothing further at this time, the interview with Eric
butro was concluded at 1300 hours.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of wanscription 4/22/9%

Nathan Alden Dykeman voluntarily appeared at the Denver
Office of the Federal Bureau of Investigation (FBI}. Dykeman was
accompanied by hig parents. Dykeman's parents were not present
during the actual interview. Dykeman was advised of the identity
of the interviewing Agent. Dykeman was advised the interview
concerned the Columbine scheool incident the previous day.
Dykeman was advised of his rights as per the Interrogation;
Advice of Rights form. Dykeman advised that he understcood his
rights, initialed each one of them, and signed the waiver.
Dykeman agreed te be ihterviewed. Dykeman provided the following
information:

Dykeman advised that he was good friends with both Eric
Harris and Dylan Klebold. Dykeman stated that Harris and
Klebold's only other good friend was Chris Morris. Dykeman
advised that the four of them were cloze. Dykeman advised that
he first became acguainted with Harris and Klebold when he moved
to Colorado in the eighth grade. He advised that he has spent
much time at both of their houses, and that they have spent time
at his house. He also advised that Klebold's parents were like a
second set of parents to him.

Dykeman advised that he had grown scmewhat apart from
Klebold and Harris in the last several meonths. Dykeman advised
that some of this had to do with the fact that he now has a
girlfriend, Christine Epling. Dykeman stated that he had been
spending almost all of his time in the last two months with his
girlfriend, rather than Harris and Klebold.

Dykeman advised that for the last several weeks, Harris
and Klebold had been acting a little differemt. By this, he
meant that they had been cutting classes and sleeping in class.
He also believed that they had been scmewhat more secretive in
the last couple weeks.

On the morning of April 20th, Dykeman advised that he
had a bowling class at 6:30 a.m. at Belleview Lanes. His bowling
team consisted of Chris Morris, Eric Harris, Dylan Klebold and
himeelf. Dykeman advised that Harris and Klebold did not show up
for bowling, but that thia was not all that unusual. He advised
that they had missed several bowling sessions recently. Dykeman

Investigation on 4/21/99 u Denver, Colorado
Fie ¥ 4-DN-57405 Date dictaied 4/21/99
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advised that he went on to school, and Harris did not appear for
their 7:40 a.m. video production class. Dykeman thought this was
a little unusual, because this was a class Harris liked. Dykeman
advised that he then went to gym, and after that to a language
arts class at around 10:45 a.m. Dykeman advised that both Harris
and Klebold should have been in the language arts class but were
not. Klebold advised that after this class, he went out to the
parking lot, and got in his truck to drive home. He advised at
about 11:20 a.m., a8 he was leaving the school, he saw Harris
walking from the junior parking lot towards the school. Dykeman
believed Harris was carrying a small bag, which he could not
further describe. Dykeman thought it was unusual that Harris was
coming from the direction of the junicr parking let, but did not
think anything else of it, and had no ceontact with Harris.
Dykeman advised that he went home and had lunch as he usually
does, and then tried te go back to school. When he tried to go
back to schocl he was met by police barricades and went back to
his residence. Dykeman advised that as the news reports unfolded
he quickly figqured out that the gunmen were probably Harris and
Klebold. He advised that he stayed at his residence by the
telephone, figuring that the authorities would want to talk to
him at some point in time, although he was never contacted. He
also advised that he had several phone conversations with
Klebold's father during this time frame. Dykeman denied any
prior knowledge of what had occurred at the Columbine High
School. He advised that neither Harris nor Klebold had told him
about their plans.

Dyvkeman advised that he believed he knew how Harris and
Klebold acquired some of the firearms they used in the shooting.
Dykeman stated that he saw Klebold give at least $100.006 in
$20.00 bills to Phil Duran arocund the end of January 1999,
Dykeman had first believed that this money changed hands for
drugs, but that Klebold later teld him this money was for a
shotqun. This transaction occurred behind the Blackjack Pizza
restaurant that they all worked at. Duran was alsc an employee
at this restaurant. Kleheld also advised Dykeman that Duran had
sold him a semi automatiec pistol. Klebold also had told him that
Duran could provide any firearms he needed. Dykeman advised that
these guns appeared in a video that Harris had made of he and his
friends and their guns. Dykeman said he assumed that the police
already had a copy of thia 8mm cassette containing the f£ilim
footage. Dykeman did advise that this information may alsoc be on
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the computers in the video department at the high schoocl. 1In
this video, Klebold is geen with a shotgun and a pistel, and
Harris is seen with a shotgun and a semi automatic rifle.

Dykeman advised that he had not been completely
truthful with the investigating agents about information he had
concerning Harris and Klebold. Dykeman advised that he had not
told everything he knew to this point, because he was afraid he
would get arrested and blamed for what happened at the Columbine
High Scheol. Dykeman advised that he wanted to provide
additional information about Harris and Klebold's activities
prior to the assault on the scheol.

Dykeman advised that he was aware that Harris and
Klebold had been experimenting with black powder and pipe bombs
for over a year. Dykeman advised that he saw them blow up
several things, and he also saw pipe bombs which he detailed as
follows:

Dykeman saw

QCour 1

bold related
to Dykeman that he had bqen

= ast year Harris and Ale aBN-Y o] L
behind the Blackjack Pizza shop that they worked at. Dykeman
advised Dykeman advised
that he was losicn.

Dykeman watched as Harris and Klebold blew up a bomb in
a culvert on Wadsworth between Ken Caryl and Chatfield Reservoir.
Dykeman advised that Harris and Klebold told him about blowlng up
a bunch of rocks at Wadsworth and Deer Creek Canyon with a pipe
bomk. This cccurred during the Broncos first win in the Super
Bowl last year. Dykeman advised that one of these explosions may
have been related to a neighborhood dispute that Harris was
involved with.

Dykeman advised that he saw pipe bombs at Harris' house
on several occasions. Dykeman said that Harris took him inte his
parents' bedroom closet and showed him a plpe bomb which his
parents had confiscated from his room. Harris related to Dykeman
that his parents had found the pipe bomb, but didn't know what to
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do with it. Harris then showed him either two or three other
pipe bombs that he had made which he was keeping in his xoom.
These pipe bombs were made after his parents had confiscated the
one that they had in their closet.

Dykeman believes that Harris bought what he called
“canon fuse" from the 0ld Glory Fireworks warehouse north of
Denver. Harris had some of this fuse hanging on his bedroom wall
like a lariat. Harris had related to Dykeman hig fascipation
with the fact that they could make this fuse and make it burn
precisely at an inch per second. Dykeman also advised that he
saw a large coffee can full of black powder in Harris' room.

Dykeman was aware that both Harris and Klebold were on
diversion from Jefferson County for breaking into a truck on Deer
Creek Canyon Road and stealing some electrical equipment.

Dykeman was also aware that Harris and Klebold had been stealing
computer parts from a room in the school. Harris and Xlebold had
acquired a key to this locked room full of computer parts, and
had been taking parts out of there. Dykeman stated that Klebold
had stclen an old laptop computer from this room, but that
Klebold's father had found out about it and made him give the old
laptop back.

Dykeman advised that Chris Merris may be able te
provide more information. about Harris and Klebold's recent
activities because he had bheen cleser to them in the last month
or Ltwe.

Dykeman stated that he believed one of the factors
which caused Harris and Klebold to attack the scheool was that
Harris could not find a date for the prom. Dykeman advised that
he and several friends attempted to find Harris a date but were
unsuccessful. Dykeman said that Harris had in the past had
girlfriends, and was competent and able to deal with women and
relationships. Dykeman advised that Klebold went to the prom
with a date in a group with Dykeman and his girlfriend, and
Morris and a girlfriend. Dykeman advised that Klebeold's date was
more of a friend than a girlfriend, and that Klebold was pretty
shy around girls.
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Dykeman also believes Harris was under the care of a
mental health professicnal and may have been on wmedication for an
unknown mental illness.

Dykeman advised that he deoeés not have a pager or cell
phone. Dykeman advised that his girlfriend’'s pager number is
(303} 508-8683.

Dykeman is further described as:

Race: White
Sex: Male
Date of Birth: 12/15/1980
Social Security 090-68-0236
Account Number:
Place of Birth: San Diego, Califormia
Height: 674"
Weight: 165 pounds
Current Address: 7973 West Plymouth Place,
Littleton, Colorado
School: Seniocr, Columbine High School
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PGLYGRAPH REPORT

FBIHQ POLYGRAPH UNIT

REVIEWED BY MUTTBDATE.

RESULTS:

SERIES | DL SERIES || _____

DATE OF REPORT
4/22/99

DATE OF EXAMINATION
&/21/99

SERIES I} __ SERIES 1Y

BUREAU FILE NUMBER | FIELD FILE NUMBER
4 -DN-57405 4-DN-57405

FIELD OFFICE OR AGENCY REQUESTING EXAMINATION

FEI Denver,

Colorado

AUTHORIZING OFFICIAL
SAC, Denver

DATE AUTHORIZED
4/21/9%9

EXAMINEE NAME {LAST, FIRST, MIDDLE)}

Dyvkeman, Nat

han Alden

CASE TITLE
ERIC HARRIS,

ET AL;

COLUMRINE HIGH SCHOOL, LITTLETON, COLORADO; 4/20/99;
FIREARMS ACT-HOMICIDE

REFERENCES

Varbal authority of SAC, Denver, 4/21/%8.

CASE SYNCPSIS/EXAMINER CONCLUSION

On April 20, 1995, two armed gunman assaulted

Columbine High School, in Littleton, Coclorado shooting students
and throwing improvised explosive devices.
before killing themselves.

“Trench Coat Mafia”.
friend of the gunman.

990429507

They killed 13 people

The two gunman were described as being part of the

Nathan Dykeman described himself as a close
Dykeman was interviewed about his

foreknowledge of the events which transpired on April 20, 199895.
Dykeman advised he had no prior knowledge that the twe gunman,
Eric Harris and Dylan Klebold, were going to assault the school.
Dykeman agreed to a polygraph examination.

Rights Feorm.
signed the waiver.
Interview with Polygraph Form.

rights,

Harris and Klebold.

attack t

explosives used by the gunman.
assault, or the planning of the agsault.

On April 21, 1999, Dykeman voluntarily appeared at
the Denver office of the FBI accompanied by his parents,
Dykeman's parents were not present for the examination. Dykeman
was advised of his rights as per the Interrogation; Advise of

initialed them and signed the waiver.

He advised he understood them,

initialed them, and

He was then admonished via the Consent to

He again stated he understocd his

Dykeman admitted being close friends with both

He denied knowing that they were going to

he school. He also denied any knowledge coencerning
He denied being involved in the

Following this

discussion, Dykeman was afforded a polygraph examination
consisting of the following relevant questions:

ﬂl_k ll

EXAMINER_NAME;
SA Willi

am H. Irwin

Wi
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POLYGRAPH EXAMINATION WORKSHEET
—dtz of Report Date of Examination Bureau File Number Field File Number
4/22/99 4/21/99 4-DN-574Q05 4 -DN457405
Lacation of Examination Examiner Name (m
FBI Denver, Colorade SA William H. Trwin

Examinee Mame {Last First,Middle)

-

88N

_Dvkeman, Nathan Alden 090-68-0236
Date of Birth Age Place of Birth
12/15/80 18 San Diego, California
HT WT Sex Mantml Samms Current Address
6’4" 165 Male Single Littleton, Colorade
Pravious Polygraph Examination Language During Exam Requested By Examinee O Yes No
None English
Education (Tomal Years 12
Senior at Columbine ngh School.
Employment History/Miliary ‘
Mechanic, Firestone, West Canven Place, 3/99-present.
Cook, Black Jack Pizza, 12/98-3/9%S.
No military experience.
Health/Medicagen
Good health. No medications. Three hours sleep.
ests/Convictons
Jo arrests. No convictions.
Check Onc Only FBIEMP/ ARP Type of Investigation Towm! Examiner Time
Subject Special Agent Criminal bid {Inciude Travel)
Vicdm Support ECI
Wimess Translator Admin. [nquiry g Hours
Suspect X Contract PSPP
Asset Applitant Estimated Property Value
Informant Leak Case D Yes No WITSEC
Applicant Other Fedenal
FBI Employee
Date(s) Time [n Time Out Type Test ZOC | MGQT R/T POT STIM | Total
4/21/99 2:20 BM 6:40 BPM No. Series 1 1 2
Na. Chags k¥ 1 4
Instrument Serial No. 31765972
Examination Resaits
DI x| INC Pretest Admission Confession
NDI NO Post Test Admission ~ | Confession

wmenrs Name of Wimess or Inerpremwer)

lest monitored by SA Jack

McGrath.
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